
Konya Büyükşehir Beledi-
yesi, Türkiye Belediyeler 
Birliği’nin “Engelsiz Şehir 

Fikir ve Proje Yarışma-
sı”nda ödüle layık görülen 

“Engelsiz Kent Konya 
Erişilebilirlik Master Planı 
Projesi’nin tanıtımını yaptı. 
Projeyle Konya Gar-Alaad-
din Tepesi arasında haya-
ta geçirilecek ve engellile-
rin hayatını kolaylaştıracak 

uygulamalar yapılacak.
  n HABERİ SAYFA 6'DA

10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü 
vesilesiyle basının 

gününü tebrik eden 
Konya bürokra-

sisi, siyaseti ve iş 
dünyasının temsil-
cileri, Konya yerel 
basınının yaptığı 

çalışmalarla ve du-
ruşuyla Türkiye’de 
örnek teşkil ettiğine 

vurgu yaptı.
  n HABERİ SAYFA 4'TE
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KONYA”nın En Büyük
Dijital Baskı Merkezi

Çocuklara şivlilik müjdesi

Konya Büyükşehir Belediyesi, bu yıl da 31 ilçedeki 
tüm anaokulu, ilkokul ve 4-6 yaş Kur’an kursu öğren-

cilerini “Şivlilik” hediyeleriyle sevindirecek.
  n HABERİ SAYFA 3'TE

CENTİLMEN VE GOLCÜYDÜ

TARİHİ DÖNÜŞÜMLE
ŞEHİR CANLANACAK

Şükran Kentsel Dönüşüm Projesi’nin önemine de-
ğinen Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, “Bu 
projeyi değerli kılan bu özellikleriyle birlikte içinde ve 
çevresinde bulunan kıymetli tarihi eserler ve tescilli 

binalardır” dedi.
n HABERİ SAYFA 5'TE

SELÇUKLU’DAN 
SAĞLIĞA DEV YATIRIM

Toplum Ruh Sağlığı Merkezi ve Sağlıklı Hayat Merkezi 
hızla yükseliyor. Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 

Pekyatırmacı, projenin şehrin sağlık ihtiyacına önemli 
bir katkı sağlayacağını söyledi.

  n HABERİ SAYFA 3'TE

İNSANI ÖNCELEYEN
SİYASİ ANLAYIŞ ŞART!

Konya belediyeciliğinde yapılan uygulamalara de-
ğinerek, yerel yönetimde yeni bir siyaset anlayışına 
ihtiyaç olduğunu belirten DEVA Partisi Konya Bü-
yükşehir Belediyesi Başkan Adayı Dr. Seyit Karaca, 

siyasetin merkezinde insanın olması gerektiğini 
söyledi.  n HABERİ SAYFA 2'DE

ÖNCE AHLAK 
VE MANEVİYAT
Ahlaklı ve tarihi müktesebatı güçlü bireyler yetiştirmek için çalışmalar yürüttüklerini be-
lirten AGD Konya Şube Başkanı Durmuş Ali Kara, “Yeni bir dünya sevdamızdır” dedi

Cakay lakaplı Mustafa Barubur, ilk 
resmi maçını ise 1949 yılında İdman-
yurdu’na karşı oynadı. Gün geçtikte 

Stad Spor’un en vazgeçilmez isimleri 
arasında yer aldı ve sürekli forma gi-

yemeye başladı.  n HABERİ SPOR’DA

Konya’nın köklü futbol tarihine iz bırak-
mış isimlerin başında Mustafa Buruba-

tur, geliyor. Giydiği her takımın forması-
nı hakkıyla terleten Burubatur, oynadığı 

her takımda başarısıyla ve centilmen 
yapısıyla hafızalarda yer edindi.

AGD’NİN İKİ ÖNEMLİ 
KONUSU VAR

Anadolu Gençlik Derneği 
(AGD) Konya Şube Başkanı 
Durmuş Ali Kara, gençlik ça-
lışmaları hakkında bilgi verdi. 
Kara; “Önce ahlak ve mane-
viyat bir insanın dünyasını 

ve ahiretini imar etmede iki 
önemli kelimedir. Bu yüzden 

AGD bu işi önceler ve bu 
manada çalışır. Toplumu inşa 
ederken bireysel düşünme-
memiz gerektiğinin farkında-

yız” ifadelerini kullandı.  

2024’TE AİLEYE 
AĞIRLIK VERİLECEK

Gençlere ufuk ve ideal veren 
bir kurum olduklarına da dikkat 

çeken Başkan Kara, konuşmasını 
şöyle sürdürdü, “Genç yetiş-
tirmek önemli bir adım. Ama 

bundan daha da önemli bir adım 
o gencin ailesi eğitmek. Bu kap-
samda 2024 yıl boyunca ailelerin 
eğitilmesi üzerine çalışmalar ger-
çekleştireceğiz. Bu eğitimlerimiz 
ailede dijital bağımlılık ve ailede 

iletişim üzerine olacak” dedi. 
 n HABERİ SAYFA 2'DE

Bu yarışmanın 
kaybedeni yok 03 Filistinli şehit 

sayısı 23 bini geçti 05 Enerji verimliliğine
Sergiyle dikkat çekti06

BASINIMIZ ÇALIŞMALARIYLA ÖRNEK OLUYOR ÖDÜLLÜ PROJEYLE ENGELLER KALDIRILACAK 



İyinin, doğrunun, faydalının 
ve adaletin yeryüzüne egemen 
olması mücahedesinde aynı 
inancı paylaşan her renkten ve 
ırktan herkesi kardeş bilirken, 
hangi renkten ve ırktan olur-
sa olsun tüm mazlumların ya-
nında olmayı da kendine görev 
addeden bir gençlik yetiştirme 
misyonu ile kurulan Anadolu 
Gençlik Derneği (AGD) Konya 
Şube Başkanı Durmuş Ali Kara, 
AGD’nin çalışmaları hakkında 
bilgi verdi.
‘YENİ BİR DÜNYA SEVDAMIZDIR’

AGD’nin Önce ahlak ve ma-
neviyat prensibini başa koy-
duğuna dikkat çeken Anadolu 
Gençlik Derneği (AGD) Konya 
Şube Başkanı Durmuş Ali Kara, 
“Önce ahlak ve maneviyat bir in-
sanın dünyasını ve ahiretini imar 
etmede iki önemli kelimedir. Bu 
yüzden AGD bu işi önceler ve 
bu manada çalışır. Toplumu inşa 
ederken bireysel düşünmemiz 
gerektiğin farkındayız.  Anadolu 
Gençlik Derneği, dünyaya yeni-
den yön verecek, kurtların kap-
maya niyetlendikleri kuzulara 
hangi nehrin kenarında olursa 
olsun kol kanat gerecek, çorba-
sını komşusuyla paylaşacak, kar-
deşlik anlayışıyla coğrafyamızı 
bir ve bütün tutacak kadroların 

harmanlandığı etkin bir teşkilat-
tır. İyinin, doğrunun, faydalının 
ve adaletin yeryüzüne egemen 
olması mücahedesinde aynı 
inancı paylaşan her renkten ve 
ırktan herkesi kardeş bilirken, 
hangi renkten ve ırktan olursa 
olsun tüm mazlumların yanın-
da olmayı da kendimize görev 
addediyoruz. Yeryüzündeki her 
insan için yaşama hakkını, inanç 
ve düşünce hürriyetini, aile oluş-
turma ve neslini koruma hakkı-
nı, mülkiyet edinebilme hakkı-
nı ve akıl sağlığının güvenceye 
alınması hakkını temel ve vaz-
geçilemez haklar olarak kabul 
ediyoruz. Özgür ve hak sahibi 
olarak doğan insanların özgür ve 
hak sahibi olarak yaşayacakları 
‘’Yeni Bir Dünya’’ sevdamızdır.” 
İfadelerini kullandı.

‘HAKKANİYETİ VE ADALETİ 
AYAKTA TUTMAYA ÇALIŞAN BİR 

GENÇLİK YETİŞTİRMEYİ 
ÖNCELİYORUZ’

Hakkaniyeti ve adaleti ayakta 
tutmaya çalışan bir gençlik ye-
tiştirmeyi öncelediklerini ifade 
eden AGD Konya Şube Başkanı 
Durmuş Ali Kara , konuşmasını 
şöyle sürdürdü, “ Özgürlük, ada-
let ve refahı bir ırkın ya da bir 
bölgenin hakkı olarak görüp ken-
dinden olmayanı ötekileştiren ve 

tahakküm altına almaya çalışan 
her türlü düşünceye karşıyız. 
Ancak hangi düşünceden olursa 
olsun her insanın insan olmak-
la yeryüzünde en değerli varlık 
vasfına sahip olduğuna inanıyo-
ruz ve her insana sevgiyle, şef-
katle, merhametle yaklaşmak 
gerektiğine inanıyoruz. Komşu-
muz açken tok yatmayı kendimiz 
için utanç vesilesi sayıyoruz ve 
insanların yararına en azından 
yoldaki bir taşı kaldırmaya sevk 
etmeyen her türlü boş inançtan 
uzak olmayı yeğliyoruz.  Tutar-
lılığı olmayan siyasi anlayışları, 
vicdanları karartacak boyutlara 
ulaşan eğlence tutkusunu, sö-
mürü üzerine kurulmuş zen-

ginliği, ahlaktan yoksun bilgiyi, 
paylaşmayı zarar kabul eden 
ekonomik anlayışları, insan olu-
şu önemsemeyen bilim ve tek-
nolojiyi, haksızlara karşı sus pus 
olan bir din anlayışını toplumun 
bozulmasında ve milletlerin yok 
oluşunda en etkili faktörler ola-
rak görüyoruz. En küçüğünden 
en büyüğüne yaptığı her iyi işi 
en güzel şekilde neticelendir-
mek üzere ciddiye alan; büyük 
ideallerin peşinde koşarken ay-
rıntılara takılıp kalmayan ve aynı 
zamanda ayrıntıları ıskalayıp da 
estetikten, zarafetten, saygıdan 
yoksun tutumlar sergilemeyen; 
görünüşte bir iyiliğin kalpte de 
aynı duygularla karşılık bulma-

dığında gösterişten öteye bir an-
lam ifade etmediğini idrak eden; 
yaşamın tüm alanlarında bütün 
söz ve davranışlarında hakkani-
yeti ve adaleti ayakta tutmaya 
çalışan bir gençlik yetiştirmeyi 
önceliyoruz.” dedi.
‘2024 YILINDA AİLE EĞİTİMLERİNE 

AĞIRLIK VERECEĞİZ’
Gençlere ufuk ve ideal veren 

bir kurum olduklarına da dik-
kat çeken Başkan Kara, konuş-
masını şöyle sürdürdü, “Bizler 
gençlerin sahte dünyanın içinde 
kaybolması önleyerek gençlere 
ümidi aşılayan, onlara ufuk ve-
ren kuruluşuz. Bizler genci ha-
yırla doldurmayı murad eder, bu 
muradımızdan da yanlış işlerden 
alıkoymayı hedefleriz.  Genç ye-
tiştirmek önemli bir adım. Ama 
bundan daha da önemli bir adım 
o gencin ailesi eğitmek. Bu kap-
samda 2024 yıl boyunca ailele-
rin eğitilmesi üzerine çalışmalar 
gerçekleştireceğiz. Bu eğitimle-
rimiz ailede dijital bağımlılık ve 
ailede iletişim üzerine olacak.” 
Şeklinde konuştu.
‘GENÇLERE ULAŞMAK ADINA ÇOK 

SAYIDA ETKİNLİK 
DÜZENLİYORUZ’

AGD olarak gençlere ulaş-
mak adına çok sayıda etkinlik-
ler düzenlediklerini ifade eden 

Başkan Kara, konuşmasını şöyle 
sürdürdü, “AGD Derneği olarak 
yaz etkinlikleri düzenliyoruz. 
Ortaokul ve liselerde eğitim alan 
öğrencilere yönelik Siyer-i nebi 
yarışmaları gerçekleştiriyoruz.  
İstanbul’un Fethi ve Çanakka-
le’nin Fethi programları düzen-
liyoruz. Ortaokul öğrencilerinin 
hem manevi eğitim alabilmeleri 
hem de okul derslerinde başarı-
lı olabilmeleri için belirli düzeye 
ulaşmış bir eğitimciyle bir araya 
getirilerek bir müfredat çerçeve-
sinde haftalık eğitim ve etkinlik-
lerin yapıldığı Kaşif Gruplarımız 
mevcut. Yine liseli gençlerin 
kişisel donanımlarını arttırmak 
ve gençliğin yöneldiği alanları 
belirleyerek onların dinamizmini 
doğru çizgiye taşımak amaçlarıy-
la gerekli çalışmaları yürütmek; 
il, ilçe ve mahalle temsilcilikle-
rinde Karavan adı verilen lise 
grupları kurmak; liselilere yö-
nelik her türlü eğitimi, kültürel 
ve sportif faaliyet düzenliyoruz. 
Kadın komisyonumuz da aktif bir 
şekilde çalışmalarını sürdürüyor. 
Üniversite öğrencilerine yönelik 
de AGD olarak ciddi çalışmalar 
gerçekleştiriyoruz. Yine gençle-
rimizin barınma ve burs ihtiyaç-
larında da yanındayız.”
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

DEVA Partisi Büyükşehir Be-
lediye Başkan Adayı Dr. Seyit 
Karaca, Konya Yenigün Gazetesi 
Yönetim Kurulu Başkanı Musta-
fa Arslan’ı ziyaret etti. Ziyarette 
31 Mart’ta yapılacak olan ye-
rel seçimlerinden Deva Partisi 
olarak umutlu olduklarını ifade 
eden Karaca, Konya yerelinde 
birçok noktaya değinerek bele-
diyecilik anlayışının değişmesi 
gerektiğine işaret etti. Karaca, 
şehirdeki yönetimin dezavan-
tajlı gruplar dahil tüm kesimlere 
hitap etmesi gerektiğini savu-
nurken, belediyelerin de üstleri-
ne düşen görevi layıkıyla yerine 
getirmeleri gerektiği ifade etti. 

‘YEREL YÖNETİM, ŞEHİRDEKİ 
TÜM GRUPLARA HİTAP ETMELİ’

Yaklaşık 4 yıllık bir par-
ti olarak genel seçimlerde 15 
milletvekili çıkarmanın verdiği 
başarının yanı sıra Konya’da is-
tenilen başarıya ulaşamadıkları-
nı ve genel seçimler az bir farkla 
mevcut iktidarın galip geldiğini 
ifade eden Karaca, Türkiye ge-
nelinde kişiye bağlı yönetim 
anlayışının hâkim olduğunu ve 
yerelde de benzer yönetim şe-
killerinin yansımaları olduğuna 
işaret etti. Yerel yönetimin, şeh-

rin içindeki tüm insanlara hitap 
eden bir şekilde ve dezavantaj-
lı grupların da dikkate alınarak 
yönetilmesinin, doğru bir an-
layış olduğunu aktaran Karaca, 
“Ticaret Odası’nda görev yap-
tığım dönemde sivil toplumun 
yönetimle istişare ederek bir 
ortak akıl sunduğu görmüştük. 
Ancak şu anda alınan kararların 
Ankara’da alınarak şehre monte 
edilen kararlar olduğunu görü-
yoruz.” diye konuştu. 

‘SİYASETİN MERKEZİNDE
 İNSAN OLMALI’

Yerel yönetimde yeni bir si-
yaset anlayışı ihtiyacının var-
lığına dikkat çeken Karaca, 
vatandaşın karşısına en doğru 
kararla çıkma gayretiyle Deva 
Partisi olarak yerel yönetim se-
çimlerinde tek başına, ittifak 
olmaksızın seçim sürecine gir-
diklerini belirtti. 28 Aralık itiba-
riyle Büyükşehir Belediyesi Baş-
kan Adayı olduğunu açıklayan 
Karaca, Konya’yla ilgili şunları 
söyledi: “Siyaset, merkezinde 
insan olması gereken ve o insa-
na yarar sağlaması gereken bir 
mekanizma olmalı. Dolayısıyla 
yerelde insanın ihtiyacı neyse 
o kısımlara yönelmek gerekir. 

Çevre temizliği, ulaşım hizmet-
leri, günlük hayatın içinde yer 

alması gereken birtakım ihti-
yaçlar var. Burada, yapılanların 

üzerine bazı projelerin de eklen-
mesi gerekiyor. Konya için her 
siyasi partinin sunduğu teklif 
değerlendirilerek üzerinde du-
rulacak ve mutabakat sağlandı-
ğı takdirde hayata geçirilecek.” 
‘BU ŞEHRİN ÖNCELİĞİ AKYOKUŞ 

KASRI DEĞİL!’
Yerel yönetimlerde şehrin 

öncelikli ihtiyaçları belirlenerek 
bu alanlarda yapılacak çalışma-
lara öncelik verilmesi gerekti-
ğine işaret eden Karaca, Konya 
için trafik sorunun öncelikli ol-
ması gerektiğine vurgu yaptı. 
Karaca konuyla ilgili, “Bu şehre 
Akyokuş Kasrı yapmaktan önce 
şehrin toplu ulaşım sorunun 
çözmek daha öncelikli olmalıy-
dı. Maalesef şehir toplu ulaşımı 
2015 yılından bu yana metroya 
endekslendi: Metroya dair bir 
adım bile atılamayınca da şeh-
rin toplu ulaşımı çöktü! Şehir 
merkezinden merkezdeki farklı 
bir yere gitmek bile, trafik do-
layısıyla 1 saati bulur vaziyet-
te. Yıllardır sözü verilen metro 
projesi hayata geçirilemedi. AK 
Parti ve belediye bu konuda net 
değil. Biz, sorunları da biliyo-
ruz, çözüm önerilerimiz de ha-
zır.” ifadeleri kullandı.  

‘BU ŞEHİR EKMEK 
FAKİRİ DEĞİL!’

Konya’daki tatlı su çeşme-
lerinde akan suyun kalitesinde 
kuşkuya düşen vatandaşların 
pet şişe sulara yöneldiğine de 
dikkat çeken Karaca, çeşmeler-
den güvenle su içilebilmesi adı-
na bu anlamdaki aksaklıkların 
da giderileceğine söyledi. Bele-
diyelerin bu noktada ‘esnaflık’ 
yaptığının altını çizen Karaca, 
“Belediyeye ait su markasıyla 
su satıyor; otoparktan ücret ala-
rak esnaflık yapıyor. Fenni Fırın 
markasını yaşatma bahanesiy-
le fırıncı konumunda oldular. 
Bu şehir ekmek fakiri bir şehir 
değil! Glütensiz ekmek üreti-
mi anlayabiliriz ancak piyasaya 
müdahil olan standart ekmek 
üretimini doğru bulmuyoruz. 
Belediyenin asli görevlerinin 
dışına çıkmasının dışında, ‘ben 
değil biz’ diyen bir anlayışın 
hâkim olmasını istiyoruz.” şek-
linde konuştu. Ekonomik den-
gesizliklerin günlük hayatın 
her alanında görüldüğünü ifade 
eden Karaca, bu süreçte yaşa-
nanların sandığa yansımasını 
umut ettiklerini bildirdi.
n ABDULLAH AKİF SOLAK
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Anadolu Gençlik Derneği (AGD) Konya Şube Başkanı Durmuş Ali Kara, AGD’nin çalışmaları hakkında bilgi verdi. Kara, “Özgür 
ve hak sahibi olarak doğan insanların özgür ve hak sahibi olarak yaşayacakları ‘’Yeni Bir Dünya’’ sevdamızdır” ifadelerini kullandı

Konya belediyeciliğinde yapılan uygulamalara değinerek, yerel yönetimde yeni bir siyaset anlayışına ihtiyaç olduğunu belirten 
DEVA Partisi Konya Büyükşehir Belediyesi Başkan Adayı Dr. Seyit Karaca, siyasetin merkezinde insanın olması gerektiğini söyledi

‘Yeni bir dünya sevdamızdır’

‘Siyasetin merkezinde insan olmalı’

Anadolu Gençlik Derneği (AGD) Konya Şube Başkanı Durmuş 
Ali Kara, Konya Yenigün Gazetesi İstihbarat Şefi Muhammed 

Esad Çağla’ya özel açıklamalarda bulundu.

DEVA Partisi Konya Büyükşehir Belediyesi Başkan Adayı Seyit 
Karaca ve beraberindeki heyet, Yenigün Gazetesi Yönetim Kurulu 

Başkanı Mustafa Arslan’ı ziyaret etti.



Selçuklu Belediyesi sağlık 
alanında Konya’ya yeni tesisler 
kazandırmaya devam ediyor. Bu 
kapsamda Konya İl Sağlık Mü-
dürlüğü ile Çevre Şehircilik ve 
İklim Değişikliği İl Müdürlüğü 
işbirliğinde Yazır Mahallesi’ne 
kazandırılacak olan Toplum Ruh 
Sağlığı Merkezi ve Sağlıklı Ha-
yat Merkezi’nde yapım çalışma-
ları aralıksız sürüyor.  Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekya-
tırmacı, tesisin inşaat alanında 
devam eden çalışmaları yerinde 
inceleyerek yetkililerden çalış-
malardaki son durum hakkında 
bilgi aldı. Başkan Pekyatırma-
cı, Sağlık alanında nitelikli bir 
projeyi daha hayata geçirmenin 
mutluluğunu yaşadıklarını ifa-
de etti.   
“VATANDAŞLARIMIZIN SAĞLIK 

ALANINDAKİ İHTİYAÇLARI 
DOĞRULTUSUNDA HİZMET 

ÜRETİYORUZ”
Selçuklu için değerli bir 

sağlık yatırımını daha hayata 
geçirmenin mutluluğunu ya-
şadıklarını ifade eden Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pek-

yatırmacı; “Selçuklu’da vatan-
daşlarımızın sağlık hizmetleri-
ne erişimi noktasında ilçemizin 
hangi bölgesinde ihtiyaç varsa 
o bölge için projeler üretmeye 
devam ediyoruz. Bu kapsamda 
kurumlarımız arasındaki işbirli-
ği ile Konya İl Sağlık Müdürlü-
ğü ve Çevre Şehircilik ve İklim 
Değişikliği İl Müdürlüğümüzle 
protokol imzalamıştık. Proto-
kolün ardından Yazır Mahalle-
mize Toplum Ruh Sağlığı Mer-
kezi ve Sağlıklı Hayat Merkezi 
kazandırmak için çalışmaları-
mıza hızlı bir şekilde başladık 

ve yapımı hızla devam ediyor. 
İnşallah Selçuklumuz her ke-
simden insanımızın yararlana-
bileceği, sağlık hizmetini alabi-
leceği yeni tesislere kavuşmuş 
olacak. Yakın zamanda temelini 
atmayı planladığımız bu değerli 
yatırımın şehrimize ve ilçemize 
hayırlı olmasını diliyor, ekip ar-
kadaşlarıma çalışmalarında ko-
laylıklar diliyorum” dedi.
MERKEZ BİRÇOK FONKSİYONEL 

DONATIYA SAHİP OLACAK 
Toplum Ruh Sağlığı Merkezi 

ve Sağlıklı Hayat Merkezi top-
lam 4699 metrekare alandan 

oluşacak. Toplum Ruh Sağlığı 
Merkezi içerisinde 1 Adet Spor 
Salonu, 4 Gözlem ve Tedavi 
Odası, 1 Psikolog Odası, 1 Ekip 
Odası, 1 Sosyal Görüşme Odası, 
1 Kütüphane, 9 Atölye, 1 Çok 
Amaçlı Salon, 1 Doktor Odası 
yer alacak. Sağlıklı Hayat Mer-
kezi’nde ise 1 adet Çok Amaçlı 
Salon, 1 adet Röntgen Odası, 
1 Kan Alma Odası, 1 adet Ma-
mografi Odası, 1 adet Labora-
tuvar, 2 adet Üreme Sağlığı ve 
Muayene Odası, 1 adet KETEM 
Odası, 1 adet Üreme ve KETEM 
Danışma Odası, 1 adet USG, 
1 adet Gebe Sınıfı 1 adet Acil 
Müdahale Odası, 1 adet Fizik-
sel Aktivite Koçu, 2 adet Sigara 
Bırakma Odası, 3 adet Fiziksel 
Aktivite Alanı - Fizyoterapist, 
1 adet Pedagog, 2 adet Diyetis-
yen, 1 adet Ağız ve Diş Sağlı-
ğı, 1 adet Ergoterapist, 2 adet 
Psikolog, 2 adet Sosyal Hizmet 
Odası, 2 adet Çocuk Gelişim 
Odası ve 1 adet Hasta Eğitim 
Odası ile vatandaşlara hizmet 
verecek.
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Konya Büyükşehir Bele-
diyesi, bu yıl da 31 ilçedeki 
tüm anaokulu, ilkokul ve 4-6 
yaş Kur’an kursu öğrencilerini 
“Şivlilik” hediyeleriyle sevindi-
recek.

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
mübarek üç ayların gelişinde 
kutlanan ve Konya’ya özgü bir 
gelenek olan “Şivlilik”in şehrin 
kültürüne renk kattığını be-
lirterek, her yıl düzenledikleri 
özel etkinliklerle bu kültürel 
mirası canlı tutmaya çalıştıkla-
rını söyledi.

ŞİVLİLİK HEDİYELERİ OKULLARDA 
ÖĞRENCİLERE DAĞITILACAK
Üç ayların ilk Perşembe 

günü, Regaip Kandili sabahın-
da Şivlilik adı altında çocukla-
rın bir bayram havasıyla tüm 
Konya’nın sokaklarını gezerek 

kendileri için hazırlanmış pa-
ketleri, gofretleri, çikolataları 
topladığını kaydeden Başkan 
Altay, “Konya Büyükşehir Be-
lediyesi olarak bugünler için iki 
önemli iş yapıyoruz. Birincisi; 
anaokulu, ilkokul ve Diyanet’e 
bağlı 4 ve 6 yaş Kur’an Kursla-
rındaki 220 bin öğrencimiz için 

31 ilçemizde paketler hazırla-
dık. Bunların okullara dağıtım-
ları gerçekleştiriliyor. İnşallah 
Çarşamba ve Perşembe günleri 
çocuklarımıza takdim edilecek. 
Burada amaç üç ayların başlan-
gıcının çocuklarımızın zihninde 
bir hatıra kalmasını sağlamak” 
diye konuştu. 

SELÇUKLU KONGRE MERKEZİ’NDE 
4 GÜN SÜRECEK ŞİVLİLİK ETKİNLİĞİ 

HAZIRLANDI
İkinci önemli etkinliğin de 

Selçuklu Kongre Merkezi’n-
de Perşembe gününden Pazar 
gününe kadar sürecek Şivlilik 
etkinlik olduğunu dile getiren 
Başkan Altay, “Yine bayram ha-

vasında çocukların keyifli vakit 
geçirebilecekleri, üç ayları ha-
tırlayabilecekleri güzel etkin-
lik alanları oluşturduk. Ayrıca 
anne-babalar için de çocuk ge-
lişimi, eğitim konularında kon-
feranslar gerçekleştiriyor ola-
cağız. Üç aylar, şehrimize sonra 
ülkemize sonra tüm insanlığa 

hayırlar getirsin inşallah” ifa-
delerini kullandı.

“ŞİVLİLİK MİRASINI YAŞATMAYA 
KARARLIYIZ”

Başkan Altay, amaçları-
nın Konya’ya özgü bu kültürel 
mirası kendilerinden sonraki 
nesillere aktarmak olduğunu 
vurgulayarak, “Şehrimizin kök-
lü kültürüne ve geleneklerine 
sahip çıkmak bizim için son 
derece önemli. Şivlilik gelene-
ği, Konya'nın özünden gelen bir 
miras ve biz bu mirası yaşatma-
ya kararlıyız. Konya'nın tarihi-
ne, kültürüne ve birlikteliğine 
katkı sağlamak adına düzenle-
diğimiz bu etkinlik, çocukları-
mızın unutulmaz anılar biriktir-
melerine vesile olacak. Onların 
yüzünde tebessüm olmak bizim 
en büyük mutluluğumuz” dedi.
n HABER MERKEZİ 

220 bin çocuk şivlilik sürpriziyle sevinecek 

Toplum Ruh Sağlığı Merkezi ve Sağlıklı Hayat Merkezi hızla yükseliyor. Selçuklu Belediye Baş-
kanı Ahmet Pekyatırmacı, projenin şehrin sağlık ihtiyacına önemli bir katkı sağlayacağını söyledi

Sağlığa dev yatırım

Millî Eğitim Bakanlığı Din Öğre-
timi Genel Müdürlüğü bünyesinde 
düzenlenen 2023-2024 Eğitim-Öğ-
retim Yılı Genç Nida Kur’an-ı Kerim’i 
Güzel Okuma Yarışması Konya 4. 
Bölge İl Finali Selçuklu Mehmet Ali 
Atiker İmam Hatip Ortaokulunda ya-
pıldı. Düzenlenen yarışma finalinde 
Meram İmam Hatip Ortaokulu öğ-
rencisi Zeliha Karadeniz birinci olur-
ken, Meram Dere imam Hatip Orta-
okulu öğrencisi Merve Nur Ulu ikinci, 
Selçuklu Belediyesi İmam Hatip Or-
taokulu öğrencisi Sara Mesud Sıb-
ğatullah ise üçüncü oldu. Dereceye 
giren öğrenciler ödüllendirilirken, ya-
rışmaya katılan diğer öğrencilere ise 
Kur’an-ı Kerim ve ayakkabı hediye 
edildi. Tüm katılan seçici kurula, öğ-

rencilere ve öğretmenlere teşekkür 
ve katılım belgesi verildi. Yarışmanın 
İl Seçici Kurul Üyeleri, Selçuklu Müf-
tülüğü Vaiz Fatma Kertel, Selçuklu 
Müftülüğü Vaiz Sibel Pınar, Selçuklu 
Müftülüğü Uzman Kur’an Kursu Öğ-
reticisi Yasemin Sert, Hilal Kesim ve 
Hatunsaray İmam Hatip Ortaokulu 
Öğretmeni Hatice Dinç oldu. 

‘BU YARIŞMANIN KAYBEDENİ YOK’
İmam hatipteki iyi örnekleri 

çoğaltmak ve aradaki bağları kuv-
vetlendirmek amacıyla böyle bir 
etkinliğe imza atıldığını dile getiren 
Mehmet Ali Atiker İmam Hatip Or-
taokulu Müdürü Ömer Özdemir, ya-
rışmaya giren kimsenin kaybetme-
diğini ve Kur’an okuyucularının her 
daim kazandığını belirtti. Özdemir, 

“Din Öğretimi Genel Müdürlüğü 
her yıl imam hatip okulları arasın-
daki iyi örnekleri çoğaltmak, arala-
rındaki bağları kuvvetlendirmek ve 
toplumumuza imam hatip okullarını 
tanıtmak amacıyla hafızlık, güzel 
Kur’an okuma yarışmaları ve ezan 
okuma yarışmaları düzenlemektedir. 
Bu faaliyet de onlardan biridir. Yarış-
maya katılan kimse kaybetmeyecek, 
herkes kazanacaktır. Kur’an okuyan-
ların kaybedicisi olmaz. Bilakis hem 
dünyayı hem ahireti kazanırlar.” diye 
konuştu.

‘KUR’AN’IN YASAK OLDUĞU 
TOPLUMDAN YARIŞMALARIN 

YAPILDIĞI TOPLUMA DÖNÜŞTÜK’
Kur’an’ın yolundan giden in-

sanların her daim kazanacağını söz-

lerinde ifade eden Özdemir, “Bir 
zamanlar Kur’an okumak, okutmak 
yasaktı. O günlerden böyle törenler-
le bize okumayı lütfettiği için sonsuz 
şükürler olsun. Rabbimiz Kur’an’da 
bize ‘Ey insanlar işte size Rabbiniz-
den bir öğüt, kalplere bir şifa ve in-
sanlar için yol gösterici bir rehber ve 
rahmet (olan Kur’an) geldi’ derken; 
Peygamberimiz de ‘Sizin en hayır-
lınız Kur’an’ı okuyan ve okutandır, 
Allah şu Kur’an’la amel edip hayatını 
onunla ayarlayan toplumları yüceltir. 
Onun izinden gitmeyip, onu dinle-
meyenleri de alçaltır.’ buyurmakta-
dır. Rabbim hepimizi Kur’an’la amel 
eden ve onun yolundan gidenlerden 
eylesin.” ifadelerini kullandı. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Bu yarışmanın kaybedeni yok 
Milliyetçi Hareket Partisi 

(MHP) Konya Milletvekili ve 
TBMM Milli Savunma Komis-
yonu Üyesi Konur Alp Koçak, 
“Gazilik haklarının teslimini 
bekleyen binlerce kahraman 
vatan evladının mağduriyet-
lerini gidermek amacıyla bir 
kanun teklifi verdik." dedi.

MHP Konya Milletveki-
li Konur Alp Koçak, X sosyal 
medya hesabından yaptığı 
paylaşımda, terörle mücadele 
sırasında yaralanmış olmasına 
rağmen gazilik unvanı alama-
mış olanların mağduriyetlerini 
gidermek amacıyla bir kanun 
teklifi hazırladığını duyurdu. 
MHP Konya Milletvekili Ko-
çak, şu açıklamada bulundu: 

“Gazilik Hakkımızı İstiyo-
ruz diyen binlerce kahraman 
vatan evladının sesine kulak 
verip mağduriyetlerini gi-
dermek amacıyla bir kanun 
teklifi verdik. Maluliyet oranı 
%40'tan az olduğu gerekçesiy-
le gazilik unvanı alamayanlara 
hak ettikleri bu payenin veri-

lebilmesinin önünü açacak ka-
nun teklifimizin en kısa süre-
de hayata geçmesini temenni 
ediyorum.”

MHP Konya Milletvekili 
Konur Alp Koçak’ın hazırladığı 
kanun teklifi, 7082 sayılı Ola-
ğanüstü Hal Kapsamında Bazı 
Tedbirler Alınması Hakkında 
Kanun Hükmünde Kararna-
menin Kabul Edilmesine Dair 
Kanun’da değişiklik yapılma-
sını öngörüyor. Kanun teklifi-
nin TBMM’de kabul edilmesi 
halinde, terörle mücadelede 
sırasında yaralanmış olmasına 
rağmen ilgili mevzuatı gere-
ğince gazilik unvanı taşıma-
yan yaklaşık 20 bin kişiye, ya-
ralanma tarihi ve derecesine 
bakılmaksızın gazilik unvanı 
verilmesinin önü açılmış ola-
cak. 

Kanun teklifi, Meclis Baş-
kanlığı tarafından Plan ve 
Bütçe Komisyonuna ve Milli 
Savunma Komisyonuna hava-
le edildi. 
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Milletvekili Koçak gazilerin 
haklarını Meclis’e taşıdı

Sarıkamış, Alla-
huekber dağları,

Yol uzun, şartlar 
çetin,

Gecenin soğuğu 
şiddetlice,

Kah kar olur, 
kah yağmur,

M e h m e t ç i k , 
canlar pahasına yol 
alır.

Dayanamadılar, 
üşüdüler, titrediler,

Birbirlerine yanaştılar, karla-
rın altında,

Kimi ağaç gibi donmuş, ince 
çarıklar ayakta,

Kimi çömelmiş, kimi boylu 
boyunca.

Binbaşı Nihat, dimdik ayak-
ta, 

Başı açık, saçları beyaza bo-
yanmış, 

Kaskatı kesilmiş gözleri kar-
şıda, 

Yazlık üniformasıyla karların 
ortasında.

Mehmetçik çöl-
den gelmişti,

Sarıkamış hava 
şartları olumsuzdu,

Yemek yok, açlık 
çok, hayvanlar telef 
oldu,

Ordu dağıldı, 
kara kışa teslim 
oldu!

Dağda ayazda, 
Rablerine niyazda,

Dillerinde Kelime-î Şehâdet-
le,

Donarak toprağa düştüler, 
birbiri ardınca,

Soğuk uykuyla, ruhlarını tes-
lim ettiler, 

Allah-u Teâlaya.

Kutludur bu şehadet, şehit-
ler ölmez,

Bu derecelere, herkes erişe-
mez,

Vatan, millet, bayrak, din, 
canan davasına,

Feda eder canlarını Mehmet-
çik, daha nicelerine!…

SARIKAMIŞ ŞEHİTLERİMİZ!

haber@konyayenigun.com
FERDA GÜNERİ
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Vali Vahdettin Özkan 10 Ocak 
Çalışan Gazeteciler Günü nedeniy-
le yaptığı açıklamada; “Demokratik 
toplumun temel haklarından olan ha-
berleşmeyi sağlarken basın ilkelerini 
düstur edinmiş gazetecilerin gayret-
leri her türlü takdirin üzerindedir.

Kişi hak ve özgürlüklerini gözete-
rek görevlerini ifa eden basın organ-
ları, hiç şüphesiz demokrasinin en 
büyük güvencesidir. Yerel basınımız 
da Konya’mızda yürütülen hizmetler 
hakkında halkımızı bilgilendirmekte, 
ilimizin kültürel, sosyal ve ekonomik 
gelişiminde önemli bir rol oynamak-
tadır” dedi. 

BAŞKAN ALTAY’DAN KUTLAMA 
Konya Büyükşehir Belediye Baş-

kanı Uğur İbrahim Altay, 10 Ocak Ça-
lışan Gazeteciler Günü vesilesiyle tüm 
bir mesaj yayımladı. Başkan Altay’ın 
mesajı şöyle: “Gazetecilerimiz; bir ta-
raftan haber alma hak ve hürriyetini 
sağlayarak demokrasimizin en temel 
süreçlerinden birini yerine getirirken, 
diğer taraftan kamuoyunu şeffaflık 
ve tarafsızlık ilkesiyle aydınlatarak 
son derece önemli ve meşakkatli bir 
görevi icra etmektedir. Asırlar boyu 
sosyal hayatımızın merkezinde yer 
alan gazetecilik mesleği; milletimizin 
değer ve hassasiyetlerine ışık tutarak, 
milli bilinç ve davranışlarımızı da en 
doğru şekilde inşa etmeye devam et-
mektedir. Özellikle köklü bir geçmişe 
sahip Konya basını; ilkeli, tarafsız, mil-
li değerlerimizden asla taviz verme-
den çalışarak sektörde herkesin gıpta 
ettiği bir duruş sergilemektedir. Tüm 
basın çalışanlarımızın 10 Ocak Çalı-
şan Gazeteciler Günü’nü kutluyorum. 
Ebediyete irtihal eden basın mensup-
larımızı da rahmetle anıyorum.”
BASIN EMEKÇİLERİNİN GÖREVLERİNİ 

HÜR OLARAK YAPABİLMELERİ 
SAĞLANMALIDIR

CHP Konya Milletvekili ve Anaya-
sa Komisyonu Üyesi Barış Bektaş, 10 
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü nede-
niyle yayımladığı kutlama mesajında, 
basın emekçilerinin hiçbir baskı altın-
da kalmadan görevlerini hür olarak 
yerine getirmeleri sağlanması gerek-
tiğini söyledi. 

YEREL BASIN DESTEKLENMELİ 
Gelecek Partisi Konya Milletvekili 

Hasan Ekici, 10 Ocak Çalışan Gaze-
teciler Günü dolayısıyla bir kutlama 
mesajı yayınladı. 

Gelecek Partisi Konya Milletvekili 
Hasan Ekici, 10 Ocak Çalışan Gazete-
ciler Günü mesajında, medya organ-
ları ve gazetecilerin yaşadığı sorunlara 
dikkat çekti. Yerel basının ekonomik 
anlamda desteklenmesi gerektiğine 
de vurgu yapan Ekici, “Yerel basın 
ekonomik zorluklarla ayakta durmaya 
çalışıyor. Yerel basının ekonomik ola-
rak desteklenmesi ve güçlendirilmesi 
şarttır” ifadelerini kullandı.
GAZETECİLERİMİZ TOPLUMUN SESİ, 

GÖZÜ VE KULAĞIDIR
Karatay Belediye Başkanı Hasan 

Kılca, 10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
Günü dolayısıyla bir kutlama mesajı 
yayımladı. Basını, kamuoyunun doğ-

ru ve eksiksiz bilgilendirilmesini ken-
disine ilke edinmiş tarafsız ve özgür 
basın, demokratik devletlerin önemli 
güçlerinden birisi olarak nitelendi-
ren Başkan Hasan Kılca; “Toplumun 
haber alma hakkını kullanılmasını 
sağlarken aynı zamanda toplumun 
sesi, gözü ve kulağı olan tüm medya 
kuruluşlarının, çalışan gazetecilerin 
gününü tebrik ediyorum” dedi.

“DÜNYA, GAZETECİLERE 
ÇOK ŞEY BORÇLU” 

Gazetecilerin, toplumun sesi, 
gözü, kulağı ve demokrasinin temel 
taşlarından biri olduğuna vurgu ya-
pan Meram Belediye Başkanı Mustafa 
Kavuş, “Doğru, tarafsız, kalemini hak, 
hakikat ve adaletten yana kullanan 
bütün gazetecilerin 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü kutlu olsun” diye 
konuştu. 

BAŞKAN CANDAN’DAN TEBRİK 
Çumra Belediye Başkanı Recep 

Candan 10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
Günü dolayısıyla bir mesaj yayımladı. 
Candan; “Çağdaş ve katılımcı demok-
rasinin vazgeçilmez unsurlarından 
olan basınımız; kamuoyunu bilgilen-
dirmek, vatandaşlarımızla kurumlar 
arasındaki ilişkilerin geliştirilmesine 
yardımcı olmak, vatandaşlarımızın 
haber alma hakkını tarafsız, ilkeli ve 
sorumlu gazetecilik anlayışıyla yerine 
getirmek gibi birçok önemli görevler 
üstlenmektedir” dedi.

BAŞKAN ANGI’DAN 
GAZETECİLERE TEBRİK

AK Parti Konya İl Başkanı Hasan 
Angı, 10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
Günü dolayısıyla bir kutlama mesajı 
yayımladı. ‘Mesai kavramı gözetmek-
sizin büyük bir özveri ve fedakarlıkla 
mesleğini icra eden tüm gazeteci 
dostlarımızın gününü kutluyorum’ 
diyerek sözlerine başlayan Başkan 
Hasan Angı, mesajının devamında 
şu ifadelere yer verdi: “Tüm basın 
çalışanlarımıza başta şehrimize ol-
mak üzere ülkemize ve milletimize 
sundukları katkılarından dolayı te-
şekkürlerimi iletiyorum. Bu duygu ve 
düşüncelerle basın çalışanlarımızın 
10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü’nü 
tebrik ediyor, aramızdan ayrılan basın 
çalışanlarımızı rahmetle anıyorum.”
BASIN, ÇAĞDAŞ DEMOKRASİLERİN EN 

TEMEL UNSURUDUR 
CHP Konya İl Başkanı Bekir Ya-

man 10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
Günüyle ilgili bir mesaj yayımlayarak, 
“Çok zor bir dönemden geçmemize 
karşın mesleğin etik ilkelerini savun-
maktan geri durmayan, cesur “Gaze-
tecilerimizin” 10 Ocak Çalışan Gaze-
teciler Günü’nü kutluyor, sansürden 
ve Oto sansürden uzak özgür günleri 
geri getireceğimize söz veriyor, gö-
revlerini yaparken hayatını kaybeden 
basın çalışanlarını rahmetle anıyor, 
tüm basın emekçilerine başarılar dili-
yorum" dedi.

FEDAKARCA GÖREV YAPIYORLAR 
Saadet Partisi İl Başkanı Hüseyin 

Saydam yaptığı açıklamada; “Ülkenin 
her kademesi için ayrı bir önemi olan 
basın çalışanlarının çalışma koşulları-

nın da iyileştirilmesi ve adil paylaşım-
dan hak ettiklerini almaları, vazifele-
rini hakkıyla

yapabilmeleri için çok önemlidir. 
Basın çalışanlarının sosyal ve ekono-
mik hakları güvence altına alınma-
lıdır. Bu minvalde, doğru, ilkeli ve 
tarafsız gazetecilik anlayışı ile zor şart-
larda fedakarca görev yapan değerli 
basın mensuplarımıza başarılarla dolu 
bir meslek yaşamı diliyor, işsiz kalan 
ve tutuklu gazetecilerin olmadığı bir 
Türkiye

temennisiyle 10 Ocak Çalışan Ga-
zeteciler Günü'nü tebrik ediyorum” 
diye konuştu. 

BASIN ÖZGÜR OLURSA, 
DEMOKRASİ GELİŞİR

Deva Partisi Konya İl Başkanvekili 
Hasan Bestil 10 Ocak Çalışan Gaze-
teciler Günü nedeniyle yayımladığı 
kutlama mesajında gazetecilerin bu 
anlamlı gününü kutlayarak, basının 
özgür olmasıyla demokrasinin gelişe-
ceğini söyledi.

10 OCAK’LAR GERÇEK ANLAMDA 
BASIN BAYRAMI OLMALI

Medya sektöründe faaliyet gös-
teren kuruluşların ve basın çalışan-
larının 2024 yılına birçok sorunla 
girdiğini belirten Türkiye Gazeteciler 
Konfederasyonu Genel Başkanı Nuri 
Kolaylı, bu sorunların zaman geçiril-
meden ele alınarak çözülmesinin, de-
mokrasinin gelişimi için büyük önem 
taşıdığını kaydetti.

10 Ocak Çalışan Gazeteciler Da-
yanışma Günü nedeniyle, Türkiye 
Gazeteciler Konfederasyonu’nu oluş-
turan 9 Gazeteciler Federasyonu, 87 
Gazeteciler Cemiyeti ve basın meslek 
örgütünü temsilen yazılı açıklama ya-
pan Kolaylı, medya kuruluşları ve bu 
kuruluşlarda çalışan medya emekçi-
lerinin yaşadığı sorunlara dikkat çekti.

Mesleki sorunların çözülerek 10 
Ocak’ın gerçek anlamda basın bayra-
mı olmasını dilediğini ifade eden Nuri 
Kolaylı, bir 10 Ocak’ı daha, yaşanan 
sorunlar ve geri alınan haklar nede-
niyle “Çalışan Gazeteciler Bayramı” 
değil “dayanışma günü” olarak kutla-
dıklarını ifade etti.

“10 OCAK ÇALIŞAN GAZETECİLER 
GÜNÜ KUTLU OLSUN”

Akşehir Belediye Başkanı Dr. 
Salih Akkaya, 10 Ocak Çalışan Ga-
zeteciler Günü dolayısıyla bir mesaj 
yayımladı. Başkan Akkaya mesajın-
da, gazetecilerin demokrasinin temel 
unsurlarından biri olduğunu ve va-
tandaşların haber alma hürriyetine 
katkı sağladığını vurgulayarak şunları 
söyledi: "Gazetecilik mesleği, şeffaf bir 
toplumun sesi, gözü ve kulağıdır. De-
ğerli basın mensuplarımız özverili ça-
lışmalarıyla doğru bilgiye erişimimizi 
sağlayarak, demokrasimizin sağlıklı 
bir şekilde işlemesinde kritik bir rol 
oynamaktadır." dedi.

GAZETECİLİK ÖNEM KAZANDI 
10 Ocak Çalışan Gazeteciler 

Günü dolayısıyla mesaj yayınlayan 
Konya Ticaret Borsası Başkanı Hüse-
yin Çevik, “Sosyal ve dijital medyanın 
yaygınlaştığı, manipülasyon içerikli 

haberlerin arttığı günümüzde toplu-
mumuzun bilinçlenmesinde, barış, 
huzur ve güven ortamının güçlenme-
sinde gazetecilik mesleğinin önemi 
daha da artmıştır” dedi.

BASININ BAĞIMSIZLIĞI 
SAĞLANMALI

10 Ocak Çalışan Gazeteciler Gü-
nüyle ilgili bir kutlama mesajı yayım-
layan ve gazetecilerin bu anlamlı gü-
nünü kutlayan Eğitim-İş Konya Şube 
Başkanı Bahattin Ertuğrul, “Basının 
ve basın çalışanı gazetecilerin doğru, 
tarafsız ve ilkeli haber verme misyo-
nunu yerine getirebilmesi, kamuo-
yunu hiçbir baskı altında kalmayacak 
şekilde bilgilendirebilmesi için kendi 
iradesiyle doğru bilgiler ışığında ka-
rar verebilmesinin ve bağımsızlığının 
sağlanması gerekmektedir” diye ko-
nuştu.  

ANLAMLI BİR GÜN 
Özel Selçuklu Analiz Koleji ve 

Surdem Analiz Eğitim Kurumları Yö-
netim Kurulu Başkanı Derya Emre, 
10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü 
dolasıyla bir kutlama mesajı yayımla-
yarak, çalışan tüm basın emekçileri-
nin bu anlamlı gününü kutladı. Emre, 
“Gazeteciler ahlaki ve hukuki kuralla-
rı doğrultusunda hareket ederek ka-
muoyunu bilgilendirirken, toplumun 
talep ve beklentilerini dile getirerek 
önemli bir sorumluluğu yerine getir-
mektedir. Bu hizmetlerinden dolayı 
teşekkür ederken, 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü`nü kutlar, çalışma-
larınızda başarılar dilerim” dedi.

GAZETECİLİK DÜNYANIN EN ZOR VE 
AYNI ZAMANDA ONURLU 

MESLEĞİDİR
Yalıtımlı Panel Üreticileri Der-

neği(PANELDER) ve Mekpan Panel 
Yönetim Kurulu Başkanı Celalettin 
Hakan Katırcı, 10 Ocak Çalışan Ga-
zeteciler Günü nedeniyle yayımladığı 
mesajında, gazetecilerin dünyanın en 
zor ve aynı zamanda onurlu bir mes-
leğini yerine getirdiklerini söyledi.
GAZETECİLER ÇOK ÖNEMLİ BİR GÖRE-

Vİ YERİNE GETİRİYOR
Yöntem Eğitim Kurumları Yöne-

tim Kurulu Üyesi ve Türkçe Öğret-
meni Özgür Pazarcı 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü nedeniyle bir mesaj 
yayımlayarak, basın ve basın çalışanı 
gazetecilerin bu anlamlı gününü kut-
ladı.

GAZETECİLERİN GÜNÜ
 KUTLU OLSUN

GİV Konya Şube Başkanı Fatih 
Ceylan, 10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
Günü dolayısıyla kutlama mesajı ya-
yınladı. 

Başkan Ceylan mesajında, “Ka-
muoyunun aydınlatılması ve bilgilen-
dirilmesi doğrultusunda, her şartta 
görevleri peşinde koşan, gazetecilik 
mesleğinin zor şartlarına rağmen me-
sai kavramı gözetmeksizin hizmet 
eden, bir satır haberle birçok hayata 
umut olabileceği gerçeğini unutma-
dan çalışan tüm gazetecilerin, 10 
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü'nü 
tebrik ederim” dedi.
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü vesilesiyle basının gününü tebrik eden Konya bürokrasisi, siyaseti ve iş dünyası-
nın temsilcileri, Konya yerel basınının yaptığı çalışmalarla ve duruşuyla Türkiye’de örnek teşkil ettiğine vurgu yaptı 

Konya basını takdire şayan 

Vahdettin Özkan

Mustafa Kavuş Hasan Bestil

Recep Candan Nuri Kolaylı

Hasan Angı Salih Akkaya

Bekir Yaman Hüseyin Çevik

Hüseyin Saydam Fatih CeylanÖzgür PazarcıCelalettin Hakan KatırcıDerya Emre Bahattin Ertuğrul

Uğur İbrahim Altay Barış Bektaş Hasan Ekici Hasan Kılca



İsrail'in abluka altındaki Gazze 
Şeridi'ne 7 Ekim'den bu yana düzen-
lediği saldırılarda, öldürülen Filistinli-
lerin sayısı son 24 saatte 126 artarak, 
23 bin 210'a ulaştı. Gazze'deki Sağlık 
Bakanlığından yapılan yazılı açıkla-
mada, İsrail'in Gazze Şeridi'ne yönelik 
95 gündür devam eden saldırılarına 
ilişkin bilgi verildi. İsrail'in Gazze Şe-
ridi'ne düzenlediği saldırılarda, son 
24 saatte 126 Filistinliyi öldürdüğü 
ve 241 kişiyi yaraladığı belirtilen 
açıklamada, ambulans ve sivil sa-
vunma ekiplerinin ulaşamadığı ha-
len enkaz altında bulunanların oldu-
ğu aktarıldı. İsrail güçlerinin son 24 
saatte "12 katliam" gerçekleştirdiği 
ifade edilen açıklamada, 7 Ekim'den 
bu yana düzenlenen saldırılarda öl-
dürülen Filistinlilerin sayısının 23 bin 
210'a, yaralananların sayısının ise 59 
bin 167'ye çıktığı kaydedildi.

ZULÜM BATI ŞERİA’DA 
DEVAM EDİYOR

İsrail güçlerinin Gazze Şeri-
di'ne saldırılarını başlattığı 7 Ekim 
2023'ten bu yana işgal altındaki Batı 

Şeria ve Doğu Kudüs'te de 5 bin 755 
Filistinliyi gözaltına aldığı belirtildi. 
Filistin Esirler Cemiyeti ile Filistin 
Kurtuluş Örgütüne bağlı Filistin Esir 
İşleri Heyetinden konuya ilişkin ortak 
yazılı açıklama yapıldı. Açıklamada, 
İsrail güçlerinin Batı Şeria'da dünden 
bu yana en az 25 Filistinliyi gözaltına 
aldığı kaydedildi. Gazze'ye saldırıların 
başladığı 7 Ekim'den bu yana Batı Şe-
ria ve Doğu Kudüs'te "evlerinde veya 
askeri kontrol noktalarında gözaltına 
alınanlar ile baskı altında teslim ol-

maya zorlananlar ve alıkonulanlar 
dahil" toplam gözaltı sayısının 5 bin 
755'e ulaştığı ifade edildi. Açıklama-
da, İsrail güçlerinin, gözaltılar sıra-
sında Filistinlileri darbettiği, işkence 
yaptığı ve tehdit ettiği aktarıldı. Söz 
konusu iki kurumun yıllık raporu-
na göre, Aralık 2023 sonu itibarıyla 
İsrail'deki hapishaneler ile tutukev-
lerindeki Filistinlilerin sayısı 80'den 
fazlası kadın olmak üzere yaklaşık 8 
bin 800'e yükseldi.
n AA
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Meram Belediyesinin yatırım-
larından biri olan Sahipata Ma-
hallesi Şükran Kentsel Dönüşüm 
Projesi 2 milyar TL’yi aşan mali-
yetiyle Meram tarihinin en büyük 
Konya’nın da bugüne kadarki en 
önemli projelerinden biri oldu.
Şükran Kentsel Dönüşüm Projesi 
hem maliyeti ve mahiyeti hem de 
inşaat yoğunluğunun azaltılma-
sı bakımından Türkiye’ye örnek 
oldu. Proje çerçevesinde bölge-
de ciddi anlamda arkeolojik kazı 
çalışmaları yapıldı. Bu hazineleri 
korumak adına titiz bir çalışma-
nın yürütüldüğü projede 3 bin 
295 malik ile 467 yapının yıkımı 
için görüşmeler yapıldı. Bunlar-
dan 2 bin 431 malik ile anlaşma 
sağlandı, 276 adet yapıda bin 
242 bağımsız bölümün yıkımı 
gerçekleştirildi. 

YEPYENİ BİR KİMLİĞE 
BÜRÜNECEK

Dönüşüm çalışmaları kapsa-
mında mahalle sakinleri ile ya-
pılan 606 daireye karşılık gelen 
kat karşılığı anlaşma yöntemi 
gerçekleştirildi. İlk olarak Kentsel 

Dönüşüm Strateji Belgesi hazır-
lanan bölge, yoğunluk veya kat 
artırımı şeklinde yapılan gelenek-
sel dönüşüm çalışmalarının aksi-
ne imar yoğunluğu ve yapı sto-
kunun azaltılarak, doğal alanların 
çoğaltıldığı bir proje oldu. Yatay 
mimarinin en güzel örneklerin-
den olan yapıların inşa edileceği 
yepyeni bir kimliğe kavuşacak. 
Projede inşaat yoğunluğu üçte iki 
oranında düşürüldü.

TARİHİ ALANLAR ÖZENLE
 KORUNDU

Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, mesailerinin 
önemli bir bölümünü Şükran 
Kentsel Dönüşüm Projesi için 
ayırdıklarını ifade ederek, “Sur 
içi dediğimiz bu bölge tarihte ol-
duğu gibi bugün de şehrimizin 
en kıymetli bölgesi ve hayatın 
merkezidir” diye konuştu. Şük-
ran Kentsel Dönüşüm Projesi’nin 

değeri ve alanın büyüklüğü bakı-
mından ülkenin en büyük proje-
lerinden biri olduğunu hatırlatan 
Başkan Kavuş, açıklamasını şöyle 
sürdürdü; “Bu projeyi değerli kı-
lan bu özellikleriyle birlikte içinde 
ve çevresinde bulunan kıymetli 
tarihi eserler ve tescilli binalardır. 
Bu dönüşüm projesi, tarihi eser-
leri ve yapıları yeniden ayağa kal-
dıracak olması sebebiyle de çok 
değerli ve kıymetlidir. Bu sebeple 

bir taraftan dönüşümü gerçekleş-
tirirken diğer taraftan da tarihi 
yapıları şehre kazandırmanın ça-
bası içindeyiz” dedi.

ETAP ÇALIŞMALARI ARALIKSIZ 
SÜRÜYOR

Önemli mesafe alınan proje-
nin etapları şu şekilde: “1. Etap; 
158 adet dükkan ile 149 adet ofis-
ten oluşacak ticari alanların yer 
alacağı 21 bin m (inşaat çalışma-
ları devam ediyor). 2. Etap; 126 

adet dükkan ile 64 adet ofis ve 
sosyal yaşam alanlarından oluşan 
20 bin m (inşaat çalışmalarında 
sona gelindi). 3. Etap; Kazı ça-
lışmalarının devam ettiği 27 bin 
500 metrelik alan. 4. Etap (La-
rende Etabı); Konya Büyükşehir 
Belediyesi ile birlikte yürütülen 
park ve rekreasyon alanlarından 
oluşacak 41 bin 200 m park alanı 
(Larende esnaflarının taşınması 
sürecinin ardından çalışmalara 
başlanacak). 5. Etap; Türkiye’nin 
en büyük ikinci Tescilli Bina Ta-
şıma Projesi olan 5 bin metrelik 
Tescilli Ada Etabı (inşaat çalış-
maları devam ediyor). 6. Etap: 
Büyükşehir Belediyesi birlikte 27 
bin 100 m2’lik alanda başlatılan 
Sırçalı Medrese etrafı düzenle-
mesini kapsayan Sırçalı Etabı (yı-
kım süreci tamamlandı. Projelen-
dirme çalışmaları devam ediyor). 
7. Arkeolojik Park Alanı: Büyük-
şehir Belediyesi ile oluşturulacak 
16 bin metrelik Arkeolojik Park 
Alanı. (projelendirme çalışmaları 
devam ediyor).”
n HABER MERKEZİ

Şükran Kentsel Dönüşüm Projesi’nin önemine değinen Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, “Bu projeyi 
değerli kılan bu özellikleriyle birlikte içinde ve çevresinde bulunan kıymetli tarihi eserler ve tescilli binalardır” dedi

Tarihi dönüşüm!

Filistinli şehit sayısı 23 bini geçti 



Konya Büyükşehir Beledi-
yesi, Türkiye Belediyeler Birli-
ği’nin “Engelsiz Şehir Fikir ve 
Proje Yarışması”nda ödüle layık 
görülen “Engelsiz Kent Konya 
Erişilebilirlik Master Planı Pro-
jesi’nin tanıtımını yaptı. Büyük-
şehir Belediyesi Taş Bina Kültür 
ve Sanat’ta düzenlenen tanıtım 
programında konuşan Konya 
Büyükşehir Belediye Başkan 
Vekili Mustafa Uzbaş, dezavan-
tajlı vatandaşları sosyal hayatın 
her alanına dahil etmek için var 
güçleriyle çalıştıklarını söyledi. 
Konya Büyükşehir Belediyesi 
olarak insan odaklı hizmet an-
layışıyla dezavantajlı vatandaş-
ların hayatını kolaylaştırmak 
için gayret göstermeye devam 
ettiklerini kaydeden Uzbaş, “Bu-
gün de bu konuda standartları 
çok daha yükseğe taşıyacağımız 
‘Engelsiz Kent Konya Erişilebi-
lirlik Master Planı’ projemizin 
tanıtımını gerçekleştirdik. Bu 
proje kısaca; vatandaşlarımı-
zın yoğun kullandığı alanların 
genelinde ve şehrimizde hare-
ketliliğin yoğun olduğu, erişile-
bilirlik konusunda daha çok ih-
tiyaç duyulan ibadethane, kamu 
binaları, yollar, sosyal yaşam 

alanları, parklar gibi alanlarda 
dezavantajlı kardeşlerimize yö-
nelik uygulama ve imalatlarının 
belirlenmesi işi.” Projenin Tür-

kiye Belediyeleri Birliği tarafın-
dan 2021 yılında düzenlenen 
‘Engelsiz Şehirler Fikir ve Proje 
Yarışması’nda Cumhurbaşkanı 

Recep Tayip Erdoğan’ın eşi Emi-
ne Erdoğan Hanımefendi’nin 
elinden ödül aldıklarını anımsa-
tan Uzbaş, Türkiye Belediyeler 
Birliği’ne teşekkür etti. Aile ve 
Sosyal Hizmetler Bakanlığı Eri-
şilebilirlik Uzmanı Ozan Kalkan 
da Engelsiz Kent Konya Erişile-
bilirlik Master Planı’nın örnek 
teşkil eden kıymetli bir çalışma 
olduğunu belirterek, “Umarım 
diğer belediyeler de bu çalışma-
dan örnek alır ve erişilebilirliği 
daha geniş kapsamlı ülkenin ta-
mamında sağlayabiliriz. Hedefi-
miz bu, çalışmalarımız, amacı-
mız bu yönde” diye konuştu.

KONYA GAR-ALAADDİN TEPESİ 
ARASINDA

ÇEŞİTLİ DÜZENLEMELER YAPILACAK
Konya’daki engelli dernekle-

rinin yöneticilerinin de katıldığı 
programda Konya Büyükşehir 
Belediyesi Engelsiz Kent Konya 
Erişilebilirlik Master Planı ile il-
gili bir sunum gerçekleştirildi.  
“Engelsiz Kent Konya Erişilebi-
lirlik Master Planı Projesi” Kon-
ya Gar-Alaaddin Tepesi arasında 
hayata geçirilecek ve engellile-
rin hayatını kolaylaştıracak uy-
gulamalar yapılacak.
n HABER MERKEZİ

Meram Elektrik Peraken-
de Satış A.Ş.(MEPAŞ), enerji 
verimliliği haftasında MEDAŞ 
Sanat Galerisi’nde “Elektriğin 
Tarihçisi ve Enerji Verimliği” 
konulu sergi açılışı gerçekleş-
tirdi. Sergi 22 Ocak’a kadar ME-
DAŞ Sanat Galerisinde ziyaret 
edilebilecek. Düzenlenen sergi 
açılışına MEPAŞ Genel Müdürü 
İlker Aslanargun, MEPAŞ Müş-
teri Hizmetleri ve Operasyonlar 
Direktörü Fatih Yetimoğlu, Kon-
ya Ticaret Odası (KTO) Karatay 
Üniversitesi İktisadi, İdari ve 
Sosyal Bilimler Fakültesi Ener-
ji Yönetimi Bölüm Başkanı Dr. 
Fatma Didem Tunçez, Necmet-
tin Erbakan Üniversitesi (NEÜ) 

Güzel Sanatlar ve Mimarlık 
Fakültesi Öğretim görevlilerin-
den Doç. Dr. Muzaffer Yılmaz 
ile çok sayıda davetli katıldı. 

Düzenlenen serginin açılış ko-
nuşmasını yapan MEPAŞ Genel 
Müdürü İlker Aslanargun, ser-
gilerinin amacı geleceğin temi-

natı olan gençler ve çocuklara 
farkındalık yaratmak olduğunu 
ifade ederek, “Enerjinin üreti-
mi ve yatırımı çok maliyetli bir 
süreç. Dolayısıyla bunu kulla-
nırken bu farkındalıkta olmak 
önemli. Bu konuda bizler de 
üzerimize düşeni yaparak bu 
alanda farkındalık çalışmaları-
na imza atıyoruz ve atmaya da 
devam edeceğiz. Kaynaklarımı-
zı verimli olarak kullanmakta 
oldukça önemli. Sergimize ge-
lecek çocuklarımıza ve gençle-
rimize farkındalığı kazandırmış 
olacağız. Serginin hazırlanma-
sında emeği geçenlere teşekkür 
ediyorum” ifadelerini kullandı.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Bu Gazete Basın Meslek İlkeleri’ne uymaya söz vermiştir 

Hususi İlan Reklam Fiyatları 
Logo Üstü  : 1.250 TL + KDV
Çeyrek Sayfa Siyah Beyaz : 750 TL + KDV
Yarım Sayfa Siyah Beyaz       : 1.000 TL + KDV
Tam Sayfa Siyah Beyaz : 2.500 TL + KDV
Arka Tam Sayfa : 5.000 TL + KDV
Arka Yarım Sayfa : 3.000 TL + KDV
Tam Sayfa Renkli İç Sayfa : 4.000 TL + KDV
Sütun Santim fiyatı (S/B) : 140 + KDV

• İletişim Adresi:
Musalla Bağları Mahallesi Dereboyu Sokak No:10 Selçuklu/KONYA

• İletişim Hattı: 444 5 158
Fax: 0332 342 20 20

Haber Mail: haber@konyayenigun.com
Reklam Mail: reklam@konyayenigun.com

www.konyayenigun.com
Konya Yenigün Gazetesi UETS adresi : 25959-15019-48448

• Baskı Merkezi
Arslan Güneydoğu Gazetecilik, Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş.

Saray Osmangazi Mh. Sütçü İmam Sk. No: 33 Pursaklar/ANKARA
Tlf: 0312 419 20 01 

• Dağıtım Şirketi
Burçak İletişim Dağ. Paz. Kargo Nak. Tütün ve Tütün Ür. Tic. Ltd. Şti.
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İlker Aslanargun

Anadolu Gelişim Okulları mü-
zik öğretmenlerinin birbirinden gü-
zel performanslarını sergiledikleri 
ve öğrencilerinin de sahneleri ile 
taçlandırdıkları "Cumhuriyetin 100. 
Yılı Sanat Konseri" unutulmaz an-
lara sahne oldu. İlkokul öğrencileri 
şarkı ve rontlarıyla geceye renk ka-
tarken Atatürk'ün sevdiği şarkılar, 
müzik öğretmeni Elif Özçelik tara-
fından icra edildi. Anadolu Gelişim 
Okulları Yönetim Kurulu Başkanı 

Mustafa Akçay ve Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Vedat Yavuz da 
bu özel organizasyona katılımlarını 
sağlarken "Çocuklarımızın yete-
neklerini sergiledikleri ve bu saye-
de özgüven kazandıkları böylesine 
özel etkinliklerin özellikle Atamız 
ile buluşturulması bizleri çok mutlu 
ediyor." diyerek sanata ve çocuğa 
verdikleri önemin birkez daha altını 
çizdi.
n HABER MERKEZİ

Selçuk Üniversitesi İletişim Fa-
kültesi tarafından düzenlenen ‘Gö-
nül Dağı’ dizisi oyuncularıyla söyleşi 
programı gerçekleştirildi. Selçuk 
Üniversitesinde olmaktan mutluluk 
duyduğunu dile getiren Yapımcı 
Ferhat Eşsiz, Gönül Dağı dizisinin 
çıkış noktasını şöyle anlattı: “İç Ana-
dolu Bölgesi’nde bizi bize anlatan 
ekranda kendimizi izlediğimiz, bizi 
yansıtan bir proje arayışıydı. Gönül 
Dağı dizisinin tasarımı ve karakter-

leri senaristimiz Ali Hocamız üretti. 
Projenin ortaya çıkması için çok ciddi 
bir mesai harcadık. Talip olduğumuz 
değerin, yani örfümüzün, adetimi-
zin ve kültürümüzün çok keskin bir 
yeri vardı. Çünkü nasıl anlatılırsanız 
o şekilde geleceğe aktarılıyor. Kültü-
rümüzü ileriye taşımanın köprüsü 
olmak heyecanımız vardı. İlk çıkış 
hikayesinde aslında Anadolu’da bizi 
bize anlatan bir proje olmasıydı.” 
n HABER MERKEZİ

AGO’da Cumhuriyet’in 
100. yılı sanat konseri 

‘Anadolu’da bir proje 
olması çıkış noktamızdı’
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MEPAŞ’tan enerji verimliliğine dikkat çeken sergi 

Büyükşehir Belediyesi’nin Engelsiz Kent Konya Erişilebilirlik Master Planı Projesi çerçevesince Kon-
ya Gar-Alaaddin Tepesi arasında dezavantajlı grupların hayatını kolaylaştırıcı düzenlemeler yapılacak

Engeller kaldırılacak 
Seçim sathına girince 

aklıma daha önce yaşanmış-
lıklar gelir.

Amca birilerinin yakını 
akrabasıdır. Gökte tövbe haşa 
vahyi ile inmiş gibi paraşütle 
gelmiştir. Durmazlar hemen 
eğreti elbiseler giydirirler süs-
ler püslerler, koku tütü sürer-
ler ve büyüklerimize tanıtırlar 
daha öteye giderek gümüş 
tepside sunulanları gördük.

Çumra’da yetmişli 
yıllarda Ağaraslı Hacı Şakir 
Amcamızın Cık cık otobüsleri 
gibi dışı yani kaportası Mercedes, motoru Fiat 
otobüsleri gibi görünenler aklıma geliyor. Gerçi 
şimdi ne Ağaraslı Hacı Şakiri ne de otobüslerini 
bilirler. Çünkü Çumralı bile değiller ne bilsinler 
değil mi?

Seksen öncesi MHP İl Başkanımız Tev-
fik Fikret Kılıçkaya’yı, Avukat Naci Yılırım’ı, Av. 
M.Ali Uz, Halil İbrahim Gültekin, Recep Binatlı, 
av. Muammer Şahin, İbrahim Altay, Lütfi Uy-
sal, Mustafa Üstün, Muzaffer Ayaslıer, Muam-
mer Kocatepe,  Muhsin Deligöz, Halil Harman, 
Muzaffer Onüçyıldız, Veli Çelik, Ali Patlak, 
Yusuf İnanç, Hakkı Ünler, İsmail Arıkan, av. 
Murat Çiçek, Remzi Karaaslan’a kadar gelen İl 
başkanlarımız….

Çumra’da seksen öncesi MHP ilk ilçe 
Başkanı elektrikçi Niyazi Yılmazı, İlk Belediye 
Başkanımız Hikmet Berberoğlu’nu, Berber Ali 
Şen’i, Ayakkabıcı Nuri Yıldız’ı, Elektrikçi Şem-
settin Üzüm’ü, Rahmetli Dişçi Abdullah Ünal’ı, 
Rahmetli Tat Ahmet Şahin’i, Rahmetli Ahmet 
Bayrakcı’yı, Ahmet Çakal’ı, Cumali Can’ı, Rah-
metli Tevfik Sarı’yı, Rahmetli Ahmet Erkoyun-
cu’yu, Mustafa Erçoban’ı, Rahmetli Ali Osman 
Doğan’ı, Ahmet Yaşar, Rahmetli Ali Rıza 
Ayyıldız, Ülkü Ocağı Başkanlarından Ali İhsan 
Köfe’yi, Rahmetli Ramazan Çetin’i, Rahmetli 
Zeki Atalay’ı

Seksen sonrası Belediye Başkanlarımız 
Recep Konuk, Zeki Türker, Yusuf Erdem, MHP 
İlçe Başkanı Ömer Camızcı Başkanı, MHP 
İlçe Başkanı Ahmet Yıldız’ı, Ahmet Gündüz, 
İlhami Alkan, Zeki Çelik, Şahin Özdamar, Na-
zif Karagöz, H. İbrahim Kaya, Recep Yıldırım 
Başkana kadar uzanan İl Genel Meclisi Üyele-
rimiz Ahmet Kalaycı, Mehmet Yaymacı, Adnan 
Batumlu ve Ocak Başkanları İsmail Karataş, A. 
Kadir akıllı, İbrahim Camcı, Hasan Ceran, Şeref 
Alemdar, Mehmet Özer, Yüksel Günal, Hasan 

Hüseyin Camızcı, İbrahim Se-
ver, Aytekin Mart,  Seyit Meh-
met Camcı, Mücahit Çınar’a 
uzanan silsile……. 

Vefat edenleri rahmetle 
sağ olanları hürmetle şükranla 
anıyoruz..

Yıllarını başka deyişle 
ömrünü davadan taviz verme-
den yaşamış ve duruşunu hiç 
değiştirmemiş olanlara ahde 
vefa kabilinde selam ve saygı-
larımı sunuyoruz..

Bizden önce yaşayanları-
mız; Gönül almayı bilmeyene 

yürek emanet edilmez! Derlerdi.
O günden bugüne layıkı veçhile gönlümü-

zü alanlarımızı yüreğimizde yaşatıyoruz.
*
Böylesi düşünce içinde bocalarken Hadisi 

Şerifi televizyonda sohbet esnasında duyunca 
dikkat kesildim. Bir Cuma sohbetinde doğru-
luk, dürüstlüğün ve İslâm dinindeki önemini 
anlatıyordu.

Hadisi Şerifte ne diyor; “BİZİ ALDATAN 
BİZDEN DEĞİLDİR!” Öyle ise!..  

Ben Hadisi Şerifi buraya aktarayım efen-
dim:

Resûlüllah Efendimiz(sav) pazarda bir 
buğday satıcısına uğradı, elini buğday çuvalının 
içine sokunca parmakları yaşlığa isabet etti. Bu-
nun üzerine buğday sahibine;

--- Bu ne? Diye sordu. Buğday sahibi:
--- Ey Allah’ın Resulü! Yağan yağmur 

isabet etti. Dedi. O zaman Peygamber Efendi-
miz(sav)

--- “Onu insanların görüp aldanmamaları 
için yığının üzerine koymalı değil miydin? Bizi 
aldatan bizden değildir.” Buyurdular.

Evet, yapamayacağı işleri yapacağım diye 
söz verenlere duyurulur. Daha önce söz ver 
ipte yapmayanlar bizden değildir. Ben bütün 
imanımla buna inanıyorum!

27 Mayıs ihtilalinden sonra Osman 
Bölükbaşı Kurucu Meclise seçilen Beyşehir 
Doğanbey’li hemşerimiz İhsan KABADAYI’yı 
görür.

--- Ne hayır İhsan burada ne arıyorsun?
--- Kurucu Meclise seçildim efendim! 

Cevabı; 
--- Nasıl oluyor, biz seni nerede yetiştirdik, 

nerde karşımıza çıkıyorsun?

DÜNDEN BUGÜNE GÖRDÜKLERİMDEN!

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ
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H er yıl 10 Ocak Çalışan Gazete-
ciler Bayramı olarak kutlanıyor. 
Bu yıl benim de bir katkım olsun 

bu kutlamaya diye düşündüm. Dört beş 
gazeteciden hatıralarını yazarak bizimle 
paylaşmalarını düşündüm. Bu konuyu 
eskimeyen gazeteci Mustafa Güden ile 
konuştum ve yapabilir miyiz diye sor-
dum. Sağ olsun Güden hiç yüksünme-
den “tabi yaparız, neden olmasın? Hem 
de çok güzel olur.” Dedi. Bunun üzerine 
kolları sıvadık ve kimlere yazdırabiliriz 
diye düşündük. 
Ben Konya Basınını fazla tanımadığım 
için isimleri belirlemesi için Mustafa 
Güden’e rica ettim. Mustafa Güden, Ah-
met Tapu, Ali Ulurasba, Cengiz Dönmez 
ve Çetin Oranlı isimlerini belirlemiş. Bu 
dört arkadaşın ortak özelliği bir basın 
kuruluşunda kadrolu olarak çalışmıyor 
olmalarına rağmen yazmaktan bir tür-
lü kopamamaları. Yani halen mesleğin 
içindeler ve bu meslek için ter döküyor-
lar. 
Arkadaşların yazıp gönderdikleri metin-
leri okuduğunuz zaman bir zamanlar bu 
ülkede hangi şartlar altında gazetecilik 
yapıldığını göreceksiniz. 
*
Benim Konya Basın hayatında bir geç-
mişim yok. En azından anlatabileceğim 
hatıralarım yok. Ama nerede ise kırk 
yıldır bu mesleğin içindeyim. Şunu iyi 
biliyorum gazetecinin emeklisi olmaz. 
Emekli gazeteciyi ancak Üçler Mezarlığı 
veya Musalla’da bulabilirsiniz. 
Gazeteci olayları bir gün önceden yaşa-

maya alışmış kişidir. Vatandaş bir gün 
önce meydana gelen olayları öğrene-
bilmek için bir gün sonrasını beklerken 
olayın meydana geldiği günün sonrası 
gazeteci için haber bayatlamıştır. Olay 
devam ediyorsa bir önceki haber değer 
taşır. Aksi halde geçmişte kalmış bir 
şeydir.
Bu yüzden vatandaş gazetecinin uka-
la olduğunu düşünür. Çünkü olayı yeni 
duyan vatandaşa göre gazeteci haberi 
önceden duymuş, öğrenmiş hatta konu 
üzerinde yapılan konuşmalara da şahit 
olmuştur. Olay hakkında geniş bir bil-
giye sahiptir. Bu ukalalık değil olayı bil-
menin verdiği rahatlıktır.
*
Gazeteci olaylara genellikle duygusal 
yaklaşmaz. Olay onun için bir iştir ve 
bunu en iyi şekilde yapmaya çalışır. Ba-
zen olayın içinde bulunan tanıdık birisi-
ni bile fark etmez. O işine odaklanmıştır.
Sanıyorum 1987 yılı idi. Bulvar Gaze-
tesinde çalışıyordum. Gececi idim. İs-
tanbul Basınında gazeteciler iki vardi-
ya çalışırdı. Birinci grup yani asıl kadro 
gündüz çalışır ve günlük gazeteyi ha-
zırlardı. Bunların mesaisi çok önemli 
bir olay yoksa akşama doğru biterdi. Bu 
grubun hazırladığı gazete çok az sayıda 
basılır Otogar ve Vapur İskelelerinde sa-
tılırdı. Bu baskıya “meyhane baskısı” adı 
verilirdi.
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Sonra işi gece ekibi devralırdı. Bu ekip 
Taşra Baskısını ve Şehir Baskısını hazır-
lardı. Tabii ki gündüz hazırlanan gazete-
nin ana omurgasını bozmadan. 
Akşam işe geldiğimde üçüncü sayfa-
nın hiç yapılmadığını gördüm. Hayırdır 
önemli bir şey mi var dediğimde “bir 
cinnet vakası var” dediler. Haber istih-
baratta hazırlanıyor filmler de banyoya 
verildi biraz sonra hazır olur. Sen sayfayı 
son ana kadar beklet yetişmezse elinde-
ki haberlerle toparlarsın.” Dedi Yazı İş-
leri Müdürümüz Akın Kamacıoğlu.
Ne ise fazla beklemedik, haber ve resim-
ler geldi. Haberi okudum. Cinnet geçiren 
bir baba küçük çocuğunu ve eşini kat-
letmişti. Muhabir olay yerinden onlarca 
kare resim getirmişti. Bunların içinden 
resim seçip kullanmam gerekiyordu. O 
an duygularımı tamamen bir tarafa bı-
rakmış resim seçmeye odaklanmıştım. 
On kadar resim seçtim. Sayfayı çizdim 
ve pikaja gönderdim. Sayfanın çatma 
işlemi bitti, resimler renk ayrımı bölü-
münden çıktı, sayfa filme gitti ve filmi 
geldi montaj işi başladı. Ben bu arada 
daha akşam yemeği yemeye vakit bu-
lamamıştım. Matbaadan sürekli telefon 
geliyor sayfayı istiyorlar, hat kaçıracağız 

diye baskı yapıyorlar. Bu arada sayfalar 
bölgelere uçakla gönderiliyor. Adana, 
Ankara, Erzurum, İzmir ve yanılmıyor-
sam bir de Trabzon matbaaları var. 
Her ne ise hem sayfanın gecikme stresi 
hem matbaadan sürekli yapılan arama-
ların verdiği strese rağmen sayfayı bi-
tirip matbaaya göndermeyi başardım. 
Ramazan günü idi her halde… Saat 10’a 
doğru yemeğe gittim, iftarımı açtım. 
Gece şehir baskısı için gerekli değişik-
likleri yaptık saat 3 gibi sahur yemeğini 
yiyip evimize gittik.
E ne var bunda? İşini yapmışsın, hat-
ta başkalarını da strese sokmuşsun… 
diyeceksiniz. Evet buraya kadar anlat-
tığım rutin işlerden. Ancak bundan son-
rası biraz garip!
Ertesi günü ikindiden sonra işe gittim. 
Gazeteyi aldım, şöyle akşam beni yo-
ran işe bir göz atayım dedim. Bana göre 
yüze yakın resim içinden en güzel ve 
net olanları seçmiştim. Bundan emin 
olmalıydım. Baskıdan nasıl çıkmıştı re-
simler?
Daha sayfayı açar açmaz beynimden 
vurulmuşa döndüm. Sayfadaki bütün 
yüzler tanıdıktı. Ve ben dün işe yoğun-
laştığım için bunu fark etmemiştim.
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emmuz’un bedenleri vıcık vıcık eden 
sıcağında yine stadyum mesaisin-
deydik. Malum, spor muhabirlerinin 

en yoğun çalışma günleriydi hafta sonları… 
Fakat o cumartesi de bir kasvet vardı. Maç-
ları bitirip haberleri ertesi güne hazır etmek 
üzere Dülgerler Sokak’taki Konya Postasına 
vardığımda ofis cumartesi ıssızlığındaydı. 
Ortalık melül, mahzun…
Akşam mahallenin delikanlısı Bozkırlı Mus-
tafa’nın çetneviri vardı, oyalanmamalıydım. 
İşleri bitirip eve, sonra da yan sokaktaki 
çetnevir davetine geçtim. Kuruyemişler, şe-
kerlemeler, meyveler gelip gidiyor ama ben 
ortama yabancı gibiyim! Ne hoparlörden 
kulakları patlatırcasına yayıla müzik işliyor 
ruhuma, ne ekibin ortaoyunları… Eğreti 
duruyorum, besbelli…
Saat gece yarısını vurduğunda usulca kalkıp 
müsaade istediğimde, “Sende bir hal var, 
keyifsizsin” diyor Akman. Gündüz güneşi-
ne kabahat bulup evin yolunu tutuyorum. 
Gök karanlık, yer karanlık, ruhum çıkmaz 
sokakta gibi… 
Evin ışıkları çoktan sönmüş, kimse rahatsız 
olmasın diye kapıyı sessizce açmaya çaba-
larken telefon geceyi yırtarcasına bağırma-
ya başlıyor. Lölölölö…. İçeri girer girmez 
babamla karşılaşıyoruz, gece aramaların-
dan o da tedirgin oluyor, yüzünden belli.
Ahizeyi kaldırınca, “Mustafa, uydun mu?” 
diye soruyor karşıdaki ses. Spor Müdü-
rümüz Ahmet Eser’di arayan. “Eve yeni 
girdim de, sen uyku kontrolü yapmak için 
aramamışsındır” diye karşılık veriyorum 
merakla. “Orhan, diyor, bugün Makina 
Mühendisleri Odasının Beyşehir gezisine 
gitmiş. Bindikleri sandal batmış. Çok ölü 
var diyorlar ama Orhan’ın ölü mü diri mi 
olduğuna dair haber yok” diye izahat veri-
yor. Sonra “Hazırlan, yola çık da seni alalım, 
Beyşehir’e gidelim” diyor. Orhan, dediği 
Yazı İşler Müdürümüz Orhan Samur. Bir 
balıkçı teknesine o kadar adam biner miydi 
hiç?
Omzumda fotoğraf çantamla, günün pazara 
evrildiği ilk saatte yol çıkıyorum. Gök yine 

kara, yer yine kara… Taşoluk’un engin du-
varına oturuyorum bir müddet. Bizim he-
yet gecikti nedense. Oysa Mustafa Alagöz 
arabayı uçak ederdi böyle bir durumda… 
Önümde duran Mercedes’in arka koltu-
ğunda Ahmet Eser’in yanına oturuyorum. 
Önde Sefa Özdemir var. Kimsede taze bilgi 
yok. Ağızlardan söz zorla çıkıyor da, Mus-
tafa Alagöz neden kağnı sürer gibi eziyet 
diyor Mercedes’e? İhsaniye’de yakıt ikmali 
yaparken araç telefonundan sağı solu ara-
yıp taze bilgi almaya çalışıyor ama nafile. 
Hem gün karardıktan sonra, dibi bataklık 
olan tatlı su gölünde arama kurtarma çalış-
ması nasıl yapılabilir ki?
Belenbaşını aşarken kasvetten ilk bunalan 
Ahmet Eser oluyor ve başını iki koltuğun 
arasına sokup, “Abi, bildiğin bir şey varsa 
söyle biz de bilelim” deyince, Alagöz taşıp, 
“Orhan’ı kaybettik de keşke sadece Orhan 
olsaydı; karısı, çocukları hepsi beraber gitti” 
diye karşılık verdi. Konya’dan yarım saate 
Ilgın’a varan Alagöz’ün o gün acemi sürü-
cü moduna düşmesi bizi bekleyen haberin 
işaretiydi aslında. Yol karanlık, gök karanlık, 
gece karanlık, göl de karanlık…
Beyşehir’e girerken gözümüz gecenin koy-
nunda sessizce yatan Beyşehir gölüne takı-
lıyor elemle… O gün kaç can aldığını henüz 
tam bilmesek de Orhan’ı ailesiyle birlikte 
yuttuğunu biliyorduk. Hastane yolunda il-
kin Ercan Selvi karşılıyor bizi. Muhabirimiz 
zaar. Hem de ev sahibi. Teselli etmeye de 
ihtiyaç duyuyor bir yandan. “Benim umu-
dum var” diyor umutsuzca. Orhan bardak 
gibi üç çocuğunu ve gebe karısını ardında 
suyun içinde bırakıp kurutuluşa kulaç ata-
cak biri değil ki, hangi umut?
Biraz sonra Belediye Başkanı Adil Bayındır 
geliyor yanımıza, yorgunluk yanaklarından 
süzülüyor. Kaç tur attı bakalım göl kenarın-
da akşama değin, kurtarma çalışmalarını 
takip ederken. Dalgıçlar gecenin ilk saat-

MUSTAFA 
GÜDEN

EN ACI HABER

T
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lerinde arama yapmaya çalışmışlar ama 
sazlık ve bataklık olunca devam edememiş-
ler. Hem Antalya’dan profesyoneller yola 
çıkmış, geliyorlarmış, günün ilk ışıklarında 
dalarlarmış suya. Ercan fısıldıyor kendince, 
“Dayan Orhan abi” diye. Bugün sağ verme-
yen göl, yarın sağ vermezdi oysa…
“İçiniz ısınsın” diye çay dağıtıyorlar ayaküs-
tü. İçimiz yangın oysa…  Arada bir gözleri-
miz kayıyor gölün kara sularına… Bu kadar 
mı sessiz olunur kardeşim? Dalgalarını da 
mı yuttun?
Hastane bahçesi, göl kıyısı, belediye derken 
şafağın eteğine vardı zaman. Ahmet Eser 
ve Sefa Özdemir’le bir araya geldik. Öyle 
ya, sabah gazete yapılacaktı ve biz üçümüz 
birden göl kıyısındaydık. Konya’ya dönüp 
pazar günü hazırlanacak gazetenin koor-
dinasyonu bana düştü. İsmail Muştu’ların 
arabasına binip yola koyulduk…
O Pazar çalışmanın harabatını yaşadık ekip-
çe. Spor sayfasını arka kapaktan alıp içeriye 
çektim ve iki dış sayfayı da göl faciası haber-
lerine verdik. Herkes Beyşehir’den gelecek 
bir müjdenin umudundaydı ama dibi girdap 
gibi yuttuğu insanların cesetlerini bile he-
mence bırakmıyordu ki, dirisini versin!
Merdiven boşluğunda Süleyman Alagöz’le 
karşılıklı volta atıyoruz, bir mucize olsa, 
diyerek. O sırada telefon çalıyor ve Emine 
koşuyor: “Konya Postası, buyurun… Aaa 
Orhan abi!”
Aman Allah’ım, işte bu mucizeydi. Süley-
man abinin yüzündeki bütün hüzünlerin 
yere döküldüğünü gördüm bir an. Kapı 
aralığına vardığımızda Emine’nin ses modu 

değişti, “Sesiniz ne kadar da benziyor!” 
dedi.
Süleyman abi, “Nasıl da umutlandıydık, se-
sini benzetmiş” diye söylendi. “Benzemese 
de benzetir” dedim, mucizeye umut bağla-
dık ya!
Orhan Samur, eşi Satı hanım ve üç çocuğu 
uzun aramalar neticesinde gölün sularında 
el ele vaziyette bulundular. Pazartesi günü 
bizim gazeteyi yayına hazırlamak üzere 
İbrahim Sur ağabey geldi. Hemen yanım-
da, Selman Elçiçeği’nin masasında çizdi o 
günkü mizanpajları. Bir ara göz göze geldik, 
“Güzelim, bana Orhan’ın bir portre fotoğ-
rafını bulmanızı istiyorum” dedi. İstanbul 
basınının bütün temsilcileri de bizim ser-
viste aynı fotoğrafı bekliyordu. Habercilere 
baktım, onlarda yoktu. Ben arada bir renkli 
film taktığımda artan kareleri arkadaşlarla 
doldururdum. “Beni eve götürüp getirecek 
kim var” diye sorduğumda, “Erol Tokay, 
“Araba var, sen resimden haber ver” diye-
rek Hüseyin Altun’u işaret etti. Yola çıktık. 
“Ev neredeydi abi, hangi yoldan gidiyoruz, 
fotoğraf renkli mi abi?” İyi ki çekip muha-
faza etmişim; o birkaç fotoğraf ertesi gün 
hem bizim hem ulusal gazetelerin birinci 
sayfalarındaki haberi tamamlamıştı.
Sultan Selim Camiinde kılınan cenaze na-
mazını müteakip Orhan Samur’u,  Satı 
hanımı, oğulları Ali, İbrahim ve İsa’yı Mu-
salla Mezarlığına götürdük. Gelen yüzlerce 
mesajı haberleştirirken, dönemin Müftü 
Yardımcısı Mehmet Emin Parlaktürk’ün 
açıklamasıyla hüznümüze bir hafiflik çöktü. 
“Orhan’ımız ve ailesi şehittir” diyordu zira.

54

azetecilik hayatımız boyunca bir-
çok ilginç olaylar yaşadık...
Sadece ben değil, hemen hemen 

bütün gazeteci dostlarımın çok sayıda 
yaşadıkları ilginç olaylar vardır.
Biliyorsunuz, her yıl 5 Temmuz’da Ak-
şehir’de temsili Nasrettin Hoca tarafın-
dan “ya tutarsa” diye göle maya çalma 
törenleri yapılır... Törenlere kimi zaman 
bakanlar, milletvekilleri, bürokratlar ka-
tılır. Genelde bütün törenlere Konya Va-
lileri de katılırlar.
Biz gazeteciler de bu törenlerden ilginç 
“kareler” yakalayıp, çalıştığımız kurum-
lara göndeririz ve haber yapılmasını 
sağlarız.
Ben de bir zamanlar Tercüman Gazete-
si’nin Konya Büro Şefi idim.
Akşehir’deki bu törenlere “haber yap-
mak” amacıyla katıldım.
Valilik, Konya’dan gidecek gazeteciler 
için araç tahsis etmişti. O araçla gittik.
Temsili Nasrettin Hoca, elindeki bakraç-
tan “hadi bismillah inşallah maya tutar, 
göl yoğurt olur (!) esprisiyle göle yoğurt 
mayaladı...
Ben de fotoğraf makinasıyla dia-pozitif 
film çekmeye başladım.
Tabi bakanlar, milletvekilleri, Vali Bey 
resimdeki karelerde varlar.
Ancak bu dia-pozitif filmler Konya’da 
banyo edilemezdi. Ankara ve İstanbul 
gibi büyük kentlerde filmler yıkanıp re-
simler görülebilir, içinden seçilerek ga-
zetede kullanılırdı.
(Tabi şimdiki zamandan bahsetmiyo-
rum, şimdi cep’ten çekip, anında inter-
netten gazetenin yetkililerine resimler 
ulaştırılıyor)
Bu haber, ertesi gün Tercüman Gazete-
si’nde çıkacaktı.
Ancak bu filmleri hemen Konya’ya gidip 
Ankara otobüsüne yetiştirmemiz gere-
kiyordu. Ankara’dan da yine gazetenin 
elemanlarınca araçla otogara gidip oto-
büsten filmler alınacak ve filmler banyo 
edilip, gazetede haber olarak kullanıla-

caktı.
Gazetecileri Konya’dan Akşehir’e götü-
recek araçlar ise, akşam üzeri dönecek-
ti.
Yani benim hemen Konya’ya dönmem 
gerekiyordu. Ama nasıl?
Vali Kemal Katıtaş’ın yanına gidip duru-
mu anlattım.
Vali Katıtaş, hemen korumasına tali-
mat verip şoförünü çağırttı ve şoförüne, 
“Benim arabayla Cengiz Bey’i Konya’ya 
yetiştir” dedi. 
Şoförüyle birlikte hemen aracın yanı-
na gittik, şoför arka sağ kapıyı açarak, 
“Cengiz Bey buyur...” dedi. Ben de “bu-
raya oturmam, burası Vali beyin ma-
kam koltuğu, öne, yanınıza oturayım” 
dedim. Şoför bey gülerek, “Cengiz Bey 
lütfen, sayın Valimin emri, arka sağ kol-
tuğa oturun ve bir süre de siz Vali olun” 
dedi.
Ben önce Vali Bey’in kırmızı plakalı ara-
cını tahsis edeceğini düşünmemiştim 
bile...

CENGİZ
DÖNMEZ

NASIL VALİ OLDUM?

G
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Vali Bey’in diğer bir araçla beni gönde-
receğini sanmıştım.
Halbuki, bildiğiniz makam aracıyla beni 
gönderiyor.
Neyse arka sağ koltuğa oturduk, önde 
Türk Bayrağı flâması açık, Akşehir’den 
Konya’ya yol alıyoruz.
Geçtiğimiz yollarda trafik polisleri selâ-
ma duruyor, yollar açılıyor, biz duraksa-
madan geliyoruz. Tabi ki trafik polisleri 
telsizle ilerideki görevlilere “Vali Bey 
geliyor” diye bilgi veriyorlar... Önce 
Otogara (yıkılan eski otogar) girdik ora-
da bizim her zaman işimize yardımcı 
olan Hayati Abi’ye filmleri bir zarfla tes-
lim ettim, “abi hemen Ankara’ya yeti-
şecek” dedim. Oradan çıkıp, o zamanlar 
Zafer Bulvarı’nda Yaşam Apartmanı’nda 
bulunan Tercüman Gazetesi Bürosu’na 
geldik. Tabi ki yine makam aracıyla...
Orası zaten polislerin çok yoğun olduğu 
bölgedir.
Şoförümüz makam kapısını açıp içinden 
ben inince, birçoğu selâma durdu, bir 
kısmı da “acaba yeni vali bu mu?” diye 
içinden geçirmiştir.
Şoföre teşekkür ettik, şoför bey tekrar 
Akşehir’e geri hareket etti.
Esasında, keyfi olarak bize araç tahsis 
edilmedi, basın olarak kamu görevini 

yaptığımızın bilincinde olan bir insan-
dı. Ama, kırmızı plakalı makam aracını 
tahsis etmesi elbette büyük bir jest’ti… 
Vali Katıtaş, (bilenler bilir) burnundan 
kıl aldırmayan tipte bir devlet adamı 
değildi ki zaten...
Ertesi gün Tercüman Gazetesi’nde (o 
zamanlar neredeyse günlük bir milyon 
adet satılırdı) birinci sayfada haber ola-
rak yayınlandı.
Vali Katıtaş’la ilgili, böyle çokça anıları-
mız var, hemen her gazetecinin de var-
dır.
İşi bilen ve işi bitiren, çocukla-çocuk, 
gençle-genç, yaşlıyla-yaşlı olan, gerek-
tiğinden soğan ekmek yiyen ve ekme-
ğini paylaşan efsane bir Valiydi Kemal 
Katıtaş...
O yüzden kendisinin lakabı da “İmpara-
tor”du…
14 Ağustos 1987’de, henüz genç deni-
lebilecek ve daha çok hizmet edebilecek 
bir yaşta iken aramızdan ayrıldı.
Bizim kuşaktaki insanlara ve eski gaze-
tecilere sorun, alacağınız cevap şudur:
“Vali Kemal Katıtaş, Konya’nın gelmiş 
geçmiş efsane Valisidir...”
Bu vesileyle kendisini tekrar rahmet ve 
minnetle anıyorum. 
Mekânı cennet olsun…
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esleğimiz gereği hatıralarımız ya-
zılsa kitap olur cinsinden… Hani 
Hani derler ya “Hayatım Roman” 

işte bizimkisi biraz öyledir. 
Konya’nın unutulmayan valilerinden rahmetli 
Kemal Katıtaş ile yaşadığım bir anımı hiç unu-
tamam. Bir sabah büroya geldiğimde telefon 
acı acı çalıyordu. Ahizeyi kaldırdığımda özel 
kalem Ayten abla “(Ahmet nerdesin) kaza var 
çok sayıda ölü yaralı var. Vali bey gece ordaydı 
hemen yetişmen lazım”
Der demez sayın valimi bağlar mısın dedim 
ama cevap Vali Bey Ankara’ya gidecek maka-
ma gelmeyecek oldu. Sayın Katıtaş’ı evinden 
arayıp araç tahsisi için yardımını istedim.  Sağ 
olsun rahmetlik oğlum ben 
Ankara’ya gidiyorum vekalet sende istediğin 
müdürü ara araç versin. İlk aklıma gelen em-
niyet 
Müdürü idi... O da izinliymiş... Vekalet eden 
müdür yardımcısı biraz umursamaz davra-
nınca gençliğin verdiği heyecanla siz Konya 
Valisine böyle mi davranırsınız dediğimi ha-
tırlıyorum. Bu sözüm etkili olmuş ki 3 dakika 
sonra ekip otosu büronun önündeydi... Rah-
metlik Valimiz, Erdoğan Nesimioğlu ile beni 
manevi evladı olarak görürdü. 
Kemal Katıtaş başta olmak üzere görev yap-
tığımız süre içinde çok değerli valiler gördük 
çok anılarımız oldu ama Katıtaş döneminin 
ayrı bir özelliği ve önemi olmuştur. 
Meslek hayatımda birçok önemli olaya şahit-
lik etmenin yanında Cumhuriyet tarihinde ilk-
leri yaşadığım olaylardan biri de Karapınar il-
çesi yakınlarındaki trafik kazasında 49 kişinin 
yanarak ölmesiydi.  Cep telefonun yokluğu bir 
yana araç telefonu bile çekmiyordu. Valinin 
makam aracımı tepeye çıkarıp az da olsa çek-
tiğini görünce ilk işim Ajansı arayıp ilk haberi 
yazdırmak oldu. Nöbetçi müdür oğlum ba-
kanlık bile ulaşamıyor sen nerden arıyorsun 
sorusu çok komik gelmişti bana ve sen haberi 
yaz gerisine karışma derken bir emniyet gö-
revlisi ilk belirlemelere göre 45 ölü diye ver-
diğim haberi 46 oldu diye düzeltmeye çalış-
masına sinir olmuştum. Olay yerine giderken 
trafik kurallarını çiğnemenin ötesinde aracın 

çok zorlamadan arızalandığı işin tuzu biberiy-
di. O günün bir kahramanı kamerayı kullanan 
büronun görevlisi rahmetli Metin Bilgili’yi de 
anmadan geçemeyeceğim. 
Yine Cumhuriyet tarihinin ilk ve tek olay-
larından biri de Hizbullah cinayetleri idi. Bir 
ömürde bile görülemeyecek olayları bizim dö-
nem yaşadı. Meram Yaka semtinde bir villada 
ortaya çıkan aralarında Konca Kuriş’in de bu-
lunduğu 7 kişinin cesetlerinin bulunmasının 
ardından Selçuklu’ da 5 cesedin daha bulun-
ması uzun süre gündemi işgal etmişti. 
Konyaspor ile Konya İdman Yurdu’nun döne-
min Valisi Lütfi Fikret Tuncel ile 2. Ordu ve 
Sıkıyönetim Komutanı Orgeneral Bedrettin 
Demirel’in ısrarları sonucu birleştirilmeleri... 
Konyaspor’un Tarsus İdman Yurdu karşılaş-
masında sahaya tavuk bırakılmasından ileti-
şimi engellemek için kabloların kesilmesine 
kadar daha birçok olay iz bırakanlar arasın-
daydı… 
Meslek gereği duyup gördüğümüz, bizzat ya-
şadığımız onlarca olaydan öne çıkan birkaçı-
nı paylaşmak istedim. Tamamımı anlatmaya 
kalkışırsak gerçekte bir değil birkaç kitap ya-
zılabilir…

AHMET 
TAPU

MAZİDE KALANLARDAN
KISA BİR DEMET... 
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uradan bir kaza klişesi bulun gitsin 
abi, sayfaları teslim edeceğiz…
İstanbul’a göre İstanbul sınırlarının dışı 
taşradır ve biraz rehavettir. İstanbul’da 

yaşayanlar haklı olabilirler çünkü Ankara’da 
dâhil taşrada nüfusu İstanbul’un bir sem-
ti kadar illerin. Ancak bu taşradır İstanbul’u 
ayakta tutan. Binlerce insan İstanbul’a gider 
ve burada üretir.
Sanattan edebiyata, sinemadan spora hemen 
her alanda taşranın rehavet çarkından çıkan 
insanlar İstanbul’da kırdıkları kabuklarında 
sadece yeni dünyaya ayak basmamışlardır, 
kendileri de yenilenmişlerdir. Bu İstanbul’un 
zorunluluğu gibidir adeta. Çünkü İstanbul’da 
rehavet insanı çürüten bir şeydir. Dili başka-
dır İstanbul’un, dini başkadır, ticareti başkadır 
ama bütün bu başkalığın kökü Anadolu’da 
denilen taşradan beslenir. Milyonlarca kılcal 
damar gibi insanların gelip gidişleri sadece İs-
tanbul’u değil Anadolu’yu da canlı tutar.    
Koridor yapılacakmış da sonradan vazgeçil-
miş gibi yirmi yirmi beş adımlık uzun, ince 
dikdörtgen mağazadan bozma, önü mağaza 
vitrini gibi profil demir çerçeveli, hiç kapan-
mayan demir kapılı, vitrin camlı, son derece 
yüksek bir tavan, ziftlenmiş tahtalarının üze-
rine çok basılmaktan yer yer zifti aşınmış bir 
alacalı kirli-siyah zemin, yarı isli uçuk sarı has-
talık benizli duvarlar, bu duvarlarda asılı ga-
zete kupürleri ve gazete örnekleri, yine aynı 
duvarın bir yerinde çivi deliği büyümüş, çivisi 
sarkmış, kenarlarındaki sıvalar dökülmüş, 
yine de orada asılı durmakta inatçı bir saatli 
maarif takvimi, artık üzerinde çalışılmaktan 
ve üzerindeki gazeteler, kitaplar, kalemler, kli-
şeler, kısacası zamanla birlikte eşyanın, kena-
rında çalışan hemen bütün insanların muhte-
melen hayal kırıklıklarının da üzerine biriktiği 
yılların yorgunluğuyla neredeyse ziftli tahta 
zemine başını koyup sonsuz uykusuna dala-
cak gibi her yeri izli masif masalar, masaların 
kıyısında istemli istemsiz tekmelenmiş yarı 
dolu yıpranmış düşkün çöp kutuları… ve o 
ziftli gazete, klişe, çalışanların coşkuyla karışık 
ümitsizliğinin ya da ümitle karışık hayata ba-
kış açılarındaki derinliğin ve genişliğin ilginç 

efsunlu kokusu. Bir de tabii ki, havada mat bir 
erimiş boya ve kurşun kokusu. 
Kapıdan girip yaklaşık yirmi adım attığınızda 
mağara kapısına benzer kapısı olmayan bir 
kapı ya da bir giriş vardı. Burada ayakkabı 
kutusundan biraz hallice ağzı açık, boyaları 
atmış, yıllardır kullanılmaktan tenekeye dön-
meye başlamış çelik kutular bulunurdu. Bu 
çelik kutuların içinde ise silme hatta taşma, 
elinize aldığınızda yağlı iz bırakan esmer iş-
lemeli klişeler olurdu. Bu klişeler çok ilginçti, 
en azından benim için: En büyüğü poker kâ-
ğıdından biraz hallice, kimi pul kadar… Hep 
kaza fotoğrafı çekilip klişe yapılmazdı, br tane 
klişe bulunur, kaza haberinin görüntüsü ola-
rak gazetede kullanılırdı…
Bu sesi çok duyardık: Şuradan bir kaza klişesi 
bulun gitsin abi, sayfaları teslim edeceğiz…
Gazete sayfalarında yer verilmesi için sıcak 
olay anında muhabirlerin bir avuç içini bile 
doldurmayan, üstten çevirme plastik dişli ço-
cuk oyuncağı gibi Kodak fotoğraf makineleriy-
le çektiği, elleri sarı hipoyla boyanarak banyo 
ettiği ve agrandizörde siyah beyaz baskısını 
yaptıkları, metale ters kazınmış trafik kazası, 
cinayet, intihar ve benzeri günlük sıcak, özel-
likle birinci ve üçüncü sayfa ile spor sayfasın-
da kullanılacak olayların çelik fotoğraf baskı-
ları. Bu yağ, pas kokulu karmaşık mağaranın 
hemen içinde gömme bir mağara daha vardı: 
Fotoğrafların karta basıldığı yer, karanlık oda. 
İçinde, siyah baskı için manuel kirli bir agran-
dizör, film banyo malzemeleri ve rengini yan-
lış hatırlamıyorsam duvara monteli, mavi bir 
spot lambası.
Bu iç içe iki mağaranın büyük girişinde, ana 
kapıdan girdiğinizde solunuzda kalan bölü-
mün en arkasında yamacında dağ gibi kitap-
ların, gazetelerin, basın bildirilerinin ve daha 
yazılı yazısız her şeyin ardından biri gülüm-
serdi, seyrek tel bıyıklarının arasından: Orhan 
Samur. Yazı işleri Müdürüydü. 
Buraya ilk kez adımımı attığımda nedense 

Ali 
ULURASBA

HAYATIMIN HABERLERİ
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böyle bir mekânın kesinlikle bir gazetenin 
yazı işleri olduğunu ya da olması gerektiği-
ni düşünmüştü. Erdal Eren götürmüştü bizi 
gazeteye. Liseden arkadaşım Erdal gazetede 
çalışmaya başladığını söylemişti. Okumayı 
öğrendiğim andan itibaren deli gibi kitapların 
arasına dalmıştım ki yine ilkokulda keşfetti-
ğim yazma hissim beni buralara kadar getir-
miş olmalıydı.
Posta Gazetesi’ydi burası. Konya’nın Yeni 
Meram ve Yeni Konya’dan sonra en büyük 
üçüncü gazetesiydi. O zamanlar Mehmet 
Aslan Karakuş ile takılırdık. Erdal’ın yanında 
Vakıf İşhanı’ndaki Konya Postasına gidip, ka-
deri suya yazdığı yazılar gibi suda son bulan 
Yazı İşleri Müdürümüz komünist bıyıklı, yağız 
Konya delikanlısı Orhan Samur ile böyle ta-
nıştık ve ölünceye kadar yapmayı planladığım 
gazeteciliğe ilk adımımı atmıştım. Liseyi 12 
Eylül Darbesi yüzünden üç yıl gecikmeli ola-
rak henüz bitirmiştim, yıl 1986’ydı. 
Kendisileriyle de o yıl içinde tanışmıştım: Rıd-
van Bülbül, İbrahim Sur, Uğur Özteke, Galip 
Yenikaynak, Haşmet Öyken, Mehmet Gazel, 
Mustafa Güden, Bayram Kılınçer, Mustafa 
Balkan, Ali Akgül, İsmail Oral, İbrahim Oku-
mamış, Zafer Varol ve adlarını kimin hatırla-
madığım diğer ağabeylerimiz arkadaşlarımız; 
Konya’nın basın hafızaları… 
Bir mesafe ve temas olarak gazetecilik…
Benim felsefem her zaman herhangi bir in-
sana karşı kendi değer yargılarım olmuştur. 
Benim hayatımda bir insan varsa benim de-
ğer yargılarım geçerlidir bir başkasının ya da 
dedikoduların onun hakkında söylediklerinin 
önemi yoktur. Gazetecilik daha önce de söy-

lediğim gibi temas ve mesafe işidir. Durduğu-
nuz, durmaya çalıştığınız zemin hangi ülkede 
olursa olsun son derece kaygandır. Hiçbir yere 
tutunmadan orada durmak zorundasınız. 
Bunu haberciliğinizle yapabilirsiniz. En küçük 
bir sapma sizi haber yaptığınızla özdeş hale 
getirir ve tarafsızlığınız yok olup gider. Çoğu 
zaman da hiçbir yere tutunmadan o kaygan 
zeminde nasıl durduğunuz değil de kimlerin 
sizi tuttuğu, hangi ödünleri verdiğinizle ilgili 
önyargıları oluşur. Dedikodular önyargıların 
oksijen çadırıdır. Dolayısıyla gazetecilik yer-
yüzündeki hiçbir işe, mesleğe, iş ve meslek 
tanımına uymaz. İnsanların sadece iyi ve kötü 
günlerinde değil her zaman yanlarındasınız-
dır. Onlar bunun farkına varmazlar. Ta ki, ken-
dileri haber olana kadar. Haber olduklarında 
sizi fark ederler. O zaman belirir dostluk ve 
düşmanlık. Bu dostluk ve düşmanlık ifadeleri-
ni bilinçli kullanıyorum. Aynen böyledir. Dost 
ve düşman. 
Bir iç savaş olarak gazetecilik…
Gazetecilik aynı zamanda bir iç savaştır, kendi 
meslektaş veya iş arkadaşlarınızla. Gazeteye 
gittiğiniz bir sabah, yaptığınız haber o kadar 
ses getirir ki, bir anda gazetenin en altındaki 
çalışandan patronuna kadar kahraman ilan 
edilirsiniz. Vakit öğleye ulaşmadan dengeler 
değişir, hain olursunuz. Tarihe tanıklıklarını, 
basın ahlakı, özgürlük, demokrasi süzgecin-
den ve en önemlisi de dürüst habercilik vic-
danlarından geçirerek, zamana karşı yarış 
yapan gazeteciler, bütün bu riskli alanlardan 
geçerken, bir de kendi meslektaşları ya da iş 
arkadaşlarınca kumpasa alınırlar. Birbirimiz 
için olmadık dedikoduları üretiriz. Olmadık 
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yakıştırmalar, yaftalar asarın arkadaşlarımızın 
boynuna. Bunu neden yaparız, aslına bakılır-
san bilinçaltı engereği Sigmund Fureud’un 
alanına girer. Onun için bir psikanaliz yoru-
muna girecek değilim. 
Sadelik gelişmişliğin ne yüksek düzeyidir… 
Konya doğduğumuz şehir. Bu şehrin sokakla-
rında bir topun peşinde koşturmasam da, ga-
zoz kapağı, kayısı çekirdeği, bilye oynayarak, 
Ekmekçi Hayk’ın arabasının arkasına binen 
çocuklara hayret ederek büyüdüm. O dönem-
ler sade bir kenti Konya…
Hemen her evin bahçesindeki tandırlardan 
yükselen duman ile birlikte ekmek kokusunu 
içimize nasıl da çekerdik, bu nasıl da muhte-
şem güzel bir kokuydu. Konya gazeteciliğe ilk 
adım attığım şehir. Çok anılarımız oldu haliy-
le. Burada hangi birini anlatabilirim diye dü-
şünüyorum. Bir de tabii 80’li yılların gazete-
ciliğiyle bugünkü gazetecilik arasında dağlar 
kadar fark var, her açıdan. Gazeteler elle di-
zilirdi, entertip makinelerde basılırdı, kurşun 

dizgiler olurdu… Bunlar ayrı. 
Herkes yarın gazetelerde ne çıkacak diye bek-
lerdi. Gazeteler beklenendi. Kentin valisinden 
belediye başkanına ve diğer herkese kadar 
gazeteler sabahın köründe alınır ve okunur-
du. Sabahın köründe de Vali arardı sizi: Bun-
dan benim niye haberim yok?  
Bundan dediği kız öğrenci yurdunun yemek-
lerinin çok kötü olduğu, kız öğrencilerin ye-
mekleri yiyemedikleri… Numune Hastane-
si’nde hastanın kapıdan çevrildiği…
Fakirin ambulansı sebze arabası…
Fakir o zaman da fakirdi ve gazetecilerden 
başka da sahip çıkanı olmazdı ama en azından 
devlet görevlilerinin ilgi seviyeleri oldukça 
yüksekti, sorunlara karşı. Çözüm hızlı olurdu.  
Elbette her şeyi hâkim olmak mümkün de-
ğil. Bir lokal anıyı hatırladım burada: Birgün 
Numune Hastanesi’nde haber peşinde koştu-
rurken bir sebze arabasının üzerine yaşlı bir 
kadın oturmuş, üç kızı da yaldır yapırdak, şal-
varları ayaklarına takıla takıla koşturuyorlar 
acil servise. Hemen iki kare fotoğraf çektim: 
yaşlı kadın sebze arabasının üzerinde, kızları 
da onu acil servise getiriyor; bütün gözler de 
üzerinde, trajik amik bir durum. 
Sonra öğrendim ki anneleri hastalanınca am-
bulansı aramışlar ama gelmemiş, onlar da ilk 
çare sebze arabasına annelerine oturtmuşlar, 
hastaneye, acile getirmişlerdi. İlk müdahale 
de acildi yapıldı. Sonra tabi olay büyüdü, ha-
ber gazetede çıkınca.
“Ambulans nasıl, gelmez, fakir insanlar neden 
ötekileştirilir, falan filan… Orhan abi rahmetli, 
manşete çekmişti haberi, o haberle yılın ga-
zetecisi ödülü aldım. Hayat gazeteciler için 
aslında haberdir ama bu pek bilinmez, hoş 
bilinse ne olacak, gazetecilik bu, bir iç savaş…
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enim gazetecilik hikâyem, 1995 yılın-
da Konya’ya gelip Selçuk Üniversitesi 
İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölümü 

öğrencisi olmamla birlikte başlar. Aslında lise 
yıllarında memleketim Ordu-Kumru’da ilçe 
gazetemiz için de fahri muhabirlik yapıyor-
dum. Ama gazetecilik mesleğine başlangıç, 
ikinci memleketim gibi gördüğüm Konya’da 
olmuştur. 1996 yılının başında henüz birinci 
sınıfta iken dönem arkadaşım Şükrü Yiğit’in 
önerisi ile Milli Gazete Konya Bürosu’nda ça-
lışmaya başladık. Birlikte reklam işlerine de 
bakıyorduk. Ancak benim aklım habercilik-
teydi. Gazetenin bir köşesinde gönderdiğim 
haberlerin yayımlandığını görmek beni mutlu 
ediyordu. Bazen birinci sayfadan hatta arka 
kapak manşetten yer veriliyordu haberlere. 
Neticede haberciliğe ve yazım dünyasına ilgi 
daha yoğun bir koşuşturmaya bizi yöneltti.  O 
dönemde Merhaba’nın Genel Yayın Yönetme-
ni olan Mustafa Arslan ve Konya Büyükşehir 
Belediyesi’nin Basın Müdürü Ahmet Köseoğ-
lu’nun yönlendirmeleri ile Konya’nın önemli 
gazetelerinden Merhaba’da, 1996 yılı Ekim 
ayından itibaren, üniversiteden yakın arkada-
şım Yakup Yeni ile stajyer muhabir olarak ça-
lışmaya başladık. O dönemde Merhaba, Bele-
diye İşhanı’ndaydı; İmtiyaz Sahibi rahmetli Ali 
Güneri, Genel Müdürü Teoman Rıza Güneri, 
Genel Yayın Yönetmeni Mustafa Arslan, Mü-
essese Müdürü Rifat Tankut, Yazı İşleri Müdü-
rü ise Mustafa Balkan’dı. Fikri kadrosunda Nail 
Bülbül, Recep Çınar, Mustafa Güden, Ahmet 
Turan, Ali Sait Öge, Ahmet Aka, Burak Taşpı-
nar gibi isimler vardı… 
Kısa süre içerisinde yoğun bir çalışma at-
mosferine girdik. Yakup ile birlikte akşam 
programlarını bölüşüyorduk. Ben ayrıca ak-
şamları TÖMER’de İngilizce kursuna gidip 
geliyordum. Raylı sistemin Kampüs etabı 
devreye girdiğinde, diğer üniversite öğrenci-
leri gırgır şamata ile uğraşırken, tramvayda 
yaklaşık 45 dakikalık merkez-üniversite yol-
culuğunu kitap okuyarak değerlendiriyordum. 
İngilizce hikâye kitapları, yabancı gazeteler 
raylı sistem yolculuklarımda okuduklarım ara-
sındaydı. Tüm bu yoğunluğa karşın akşamları 

da mutlaka kitap okumaya özen gösterirdim. 
Bütün bunlardan amacım küçük ve sürekli 
çabaların toplamıyla iyi bir genel kültür rezer-
vine sahip olmak ve yabancı dil konusunu hal-
letmekti. Küçük ve sürekli çabaların birikimi 
gerçekten de iyi sonuçlar verir hep… 
GAZETECİLİKTE YENİ UFUKLAR… 
Gazetecilik mesleğinde bu felsefeyi uygula-
maya çalıştım. Özel söyleşiler, dosya haberler, 
yazı dizileri hazırlamaya koyuldum. Bunun 
için yaygın gazetelerde nitelikli yazı türlerini 
inceliyordum. Örneğin söyleşileri, özel dosya-
ları, köşe yazılarını… Bir söyleşi nasıl yapılmış, 
format nasıl kurgulanmış, ne gibi sorular so-
rulmuş, muhatabın cevapları karşılığında na-
sıl davranılmış, gazeteci-haber kaynağı mesa-
fesi nasıl belirlenmiş… Özel-dosya haberlerde 
ne gibi veriler ele alınmış, nasıl bir yöntem 
izlenmiş… Tanınmış, kalemi güçlü gazeteci-
ler köşe yazılarını nasıl işlemiş, öznel alanda 
ne gibi bir üslup kullanmış-tutum takınmış… 
Satır satır, hece hece bunları inceleyip mesleki 
alanıma uygulamaya çalışıyordum. Gazeteci-
likte esas olan bir fark ortaya koymaktı ve fark 
ortaya koymaya yönelik çabalarım olumlu so-
nuç veriyordu. Merhaba’daki ilk günlerimde 
‘medyada manipülasyon’ başlıklı yazı dizisi 
hazırlamıştım. O dönemde akıl almaz teknik-
lerle Refahyol Hükümeti’ne karşı manipülatif 
haberler yapıyordu yaygın medyada… Sonra-
sında gerçekten de manipülatif haberlerle bir 
atmosfer oluşturuldu, postmodern darbe 28 
Şubat Süreci yaşandı… 28 Şubat’ta gazeteci 
olmak, hele hele postmodern darbenin ak-
törlerinin hedefindeki Milli Görüş camiasının 
gazetesinde görev yapmak epey zorlu bir gö-
revdi. Biz de bunlardan payımıza düşeni aldık 
haliyle… 
AĞIR CEZAYE KONU OLAN 
EFSANEVİ SÖYLEŞİ
28 Şubat’ın etkilerinin yoğun hissedildiği 1998 
yılının Mayıs ayında Ankara’da (günümüzde 
hepsi merhum olan) Hasan Celal Güzel, Kam-
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rân İnan, Korkut Özal gibi önemli isimlerle 
söyleşiler yapmıştım. Yeniden Doğuş Partisi 
(YDP) Genel Başkanı, eski Bakan Hasan Celal 
Güzel, söyleşi esnasında sözünü esirgemedi, 
her zaman olduğu gibi cesurca konuştu. “Eğer 
(Genelkurmay Başkanı) İsmail Hakkı Karadayı 
ve arkadaşları, halkın parasıyla alınan tankları 
halkın üzerine çevirirse, ben de o tankın üze-
rine çıkarım” dedi. Ben Ankara dönüşünde 
kullandığım kayıt cihazının kaset çözümü ya-
parak söyleşileri hazırlamaya başladım. Kendi 
kendime dedim ki; “Bu söyleşi nedeniyle, bu 
atmosferde kesin dava açılır, hazırlıklı olma-
lıyım.” O dönemde ses kayıtları mahkemede 
delil olarak kabul ediliyordu. Kaldı ki bana göre 
böyle bir atmosferde bir gazetecinin mahke-
meye yolunun düşmesi gazetecilik mesleğinin 
gerekliliğindendi! Gerçek anlamda gazetecilik 
yapıyorsanız, mutlaka böyle şeylerle karşılaş-
maya hazır olmak durumundaydınız. Netice-
sinde Hasan Celal Güzel’le yaptığımız ve iki 
bölüm halinde yayımlanan söyleşimiz büyük 
yankı yaptı. O dönem dijital teknoloji yok, 
mikro kasetli kayıt cihazlarını kullanıyoruz. 
Ben kesin dava açılır kaseti saklayayım, diye 
düşündüm. Ancak epey ses çıkmadı, 5-6 ay 
sonra ise Konya 2. Ağır Ceza Mahkemesi’nden 
tebligat geldi! İlk duruşmaya Güzel’in avukatı 
ile birlikte katıldık, meslektaşlarımız da du-
ruşmayı izleyerek bize destek veriyordu. Ağır 
Ceza Mahkemesi Hâkim Yaşar Bey, babacan 
Hulusi Kentmen gibi bir hâkimdi. Her şeyin 
farkındaydı, bize yardımcı olmaya çalışıyordu. 

“Bu röportajı sen mi yaptın evladım, ses kay-
dı aldın mı?” diye başladı, sonraki duruşma-
ya ses kaydını getirmemi istedi. Oysa benim 
elimde ses kaydı kalmamıştı, mikro kasetler 
pahalı olduğu için iki kaseti çevirip çevirip 
kullanıyordum. Haliyle aradan zaman geçtiği 
için söyleşinin üzerine baka kayıtlar atılmış-
tı, onu söylemeye bile fırsat bulamadım. Bir 
sonraki duruşma tarihi çattığında fakültede 
vize dönemi başlamıştı. Duruşmadan bir gün 
önce Hâkim Yaşar Bey’e gidip durumu anlat-
tım. O da “Tamam sen sınavın olduğuna dair 
dilekçe ver, gelmene gerek yok” dedi. İkinci 
duruşmaya Hasan Celal Güzel gelmiş, yiğit-
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çe sözlerini savunmuştu. Dava karar için ileri 
bir tarihe ertelenmişti ki o arada Basın Yoluyla 
İşlenen Suçların Ertelenmesine Dair Kanun 
çıkartıldı. Eski bir gazeteci olan merhum Bü-
lent Ecevit de bir linç mantığı ile gazetecilere 
ve siyasetçilere bu davaların açılmasından ra-
hatsız olmuştu. Neticede bizim dava ortadan 
kalktı. Ancak Hasan Celal Güzel, daha önce 
Malatya’da yaptığı bir konuşmada aldığı ceza-
nın kesinleşmesinden dolayı, ne yazık ki 4 ay 
hapis yatarak ‘Yusuf Mektebi’ ile tanışmak du-
rumunda kaldı. 2016 yılında Hasan Celal Gü-
zel’le memleketim Ordu’da bir program ne-
deniyle buluşup eski günleri yat etmiştik. Her 
zamanki şakacı tavrıyla, “Beni hapse attırmayı 
başaramadım” diye takıldı. Ben de söyleşileri 
kitaplaştırmayı amaçladığımı, takdim yazısı 
yazmanın kendisine yakışacağını söyledim. 
Nihayetinde kısa bir süre sonra takdim yazısı-
nı gönderdi ve ikinci kitabım Sözün Ardı-İz Bı-
rakan Söyleşiler’de yayımlandı. Belki de onun 
son yazısıydı bu, zira Güzel kısa bir süre sonra 
vefat etti. Kendisini rahmetle anıyorum. 
“PİLİ ÖNCEDEN KONTROL 
ETSEYDİNİZ YA!”
Geriye dönersek yine Güzel’le aynı günlerde 
söyleşi yaptığım eski Bakan, Milletvekili, ses 
getiren ‘Hayır Diyebilen Türkiye’ kitabının ya-
zarı Kâmran İnan ile de bir anımdan bahset-
mek isterim. İnan, tam anlamıyla Alman di-
siplinine sahip, dakik ve çok iyi birikime sahip 
bir siyasetçiydi. Yine mikro kasetli kayıt cihazı 
kullanıyordum. Bir baktım ki kayıt cihazının 

ışığı sönmüş, pil bitti diye düşündüm. Ama 
bir taraftan da işi garantilemek için not alıyor-
dum. Müsaade isteyerek kayıt cihazını kont-
rol ettim, hemen pilleri değiştirdim. Kâmran 
İnan, “Pili daha önce kontrol etseydiniz ya!” 
diyerek bana kibarca bir gazetecilik dersi ver-
di. Aslında kayıt cihazı çalışmış, sesi almıştı, 
ancak bitmek üzere olduğu için ışık sönmüş-
tü. Bu olaydan ders çıkartarak bütün söyleşiler 
öncesinde kayıt cihazının pil durumunu kont-
rol etmeye başladım. 
YASAKÇILIĞIN ACI TECRÜBELERİ… 
28 Şubat Dönemi’nin o baskıcı ortamında 
pek çok hadise yaşadım, acılara tanık oldum. 
Malum başörtüsü yasağı, 2000 yılının Ekim 
ayında Selçuk Üniversitesi’nde uygulanmaya 
başlandı. Hem de öç alırcasına en katı şekliy-
le. Yasağın başladığı gün Selçuk Üniversitesi 
Alaeddin Keykubat Kampüsü kapısında haber 
yapmak üzere fotoğraflar çekiyordum. İçeriye 
alınmayan başörtülü öğrenciler ya bekliyor ya 
bir köşede ağlıyor, ya da geri dönüyordu. Her 
şey bir anda oldu, fotoğraf çektiğimi fark eden 
üniversite güvenlik görevlerinin saldırısına 
uğradım. Yasakçılar, hem yasağı en katı şek-
liyle uyguluyor, hem de yaptıkları zulümlerin 
görüntülenmesini istemiyordu! Henüz öğren-
cisi olduğum üniversitenin kapısında saldırıya 
uğramıştım. Bir anda kalabalıklaşmışlardı, 
makinemi vermemek için direndim. Allah’tan 
orada sivil polisler de bulunuyordu, neticede 
beni linç edilmekten emniyet güçleri kurtardı. 
Gazeteciye kampus kapısında saldırı, bomba 
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haber etkisi yaptı. Darp raporu alıp gerekli 
şikâyetleri yaptık, savcı güvenlik görevlileri-
ne güzel bir fırça attı. Gazeteci arkadaşlarım 
toplanıp bana desteğe gelmişlerdi. O dönem-
de meslektaşlarımın gösterdiği dayanışmayı, 
arkadaşlığı unutamam. Yeni Meram Gazetesi, 
“Üniversite’de kara gün” manşetiyle çıkmış-
tı. Konya kamuoyu da duyarlıydı. Milletve-
killerinden sivil toplum kuruluşlarına arayıp 
soranların ziyarete gelenlerin uzun süre ardı 
arkası kesilmedi… 
KİTABIN ÇALINTI OLDUĞUNU 
NASIL KANITLADIK?
O dönemin atmosferinde gazetecilik imti-
hanım başka olaylarla bir süre daha devam 
edecekti. İntihal yaptığı, yani çalıntı kitap 
yazdığı açıkça belli olan bir öğretim üyesinin 
haberini yapmıştık. Haberin başlığı, “Kitabı 
aşırmış” şeklindeydi. Yavuz hırsız ev sahibini 
bastırır misali, bize dava açtı. Avukatımız Suat 
Altınsoy ağabeydi. İki kitabı tamamen okuya-
rak tek tek ‘çalıntı’ bölümleri çıkardım, Suat 
Bey’e liste halinde verdim. Neredeyse kitabın 
tamamını kopyalamış, bir de yakalanınca bize 
dava açmıştı! Hâkim bilirkişi istemişti. Bilirkişi 
bizim bu çalışmamızı dikkate alarak, “Söz ko-
nusu kitapta intihal açıkça görülmektedir. Bir 
gazetecinin böyle bir haber yapması, kamusal 
sorumluluğu olan gazetecilik mesleğini yeri-
ne getirmesidir. Böyle bir konu davaya konu 
olmamalıdır” şeklinde ders niteliğinde rapor 
verdi. Dava düşmüştü, buna karşın söz konu-
su öğretim üyesi ile ilgili idare tarafından her-

hangi bir işlem yapılmamıştı.
Kimi zaman farklı dava tecrübeleriyle de kar-
şılaştık. Örneğin Mevlâna ile ilgili son derece 
yersiz değerlendirmelerde bulunan bir kişi 
ile ilgili yazdığımız yazıda eleştiri sınırlarını 
aştığımız gerekçesi ile kısmi de olsa, tazmi-
nat ödemek zorunda kalmıştık. 2003 yılından 
sonra gazetenin Yazı İşleri Müdürlüğüne ge-
tirilmiştim. Bir ara yoğun bir dava trafiğiyle 
uğraşıyordum. Hatta arkadaşlar takılıyordu, 
“Abi merak etme, içeriye girersen sana temiz 
çamaşırla sigara getiririz” diye… Oysa sigara-
yı ağzıma bile sürmüyordum… 
Biz gazeteciliğe manuel dönemde başladık, 
sonra dijital döneme geçtik. Dijital fotoğraf 
makinelerini, kayıt cihazlarını 2001 yılından 
sonra kullanmaya başladık. Bu dönem bazı 
meslektaşlar için komik hatıralarla doludur. 
Hep dertler olacak değil ya, bazı azı komik ha-
diseler de yaşadık elbette… Basın mensupla-
rının faksla toplantılara davet edildiği dönem-
de, bir cuma akşamı faks sayfasından oluşan 
davetiyeyi çantama koymuştum. Cumartesi 
sabah Pakistan Cumhurbaşkanı Valiliği ziyaret 
edecekti, ben doğrudan oraya geçecektim. Va-
lilik girişinde görevli polis memurlarına basın 
kartımı göstererek hızla içeriye davrandım. Po-
lis memuru, “Hemşerim nereye gidiyorsun?” 
dedi. “Pakistan Cumhurbaşkanı’nın ziyareti 
var ya” cevabını verdim. Polis memuru şaşkın 
bir ifadeyle, “Allah Allah bizim niye haberimiz 
yok?” dedi. Faks kâğıdını çıkartıp gösterdim, 
baktım ki bir sonraki Cumartesi günüymüş 
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ziyaret! Hep birlikte güldük, sonra dağıldık… 
Arkadaşım Mehmet Ali Nurullahoğulları ile 
birlikte önemli bir toplantıyı izlemek üzere, 
İller Bankası Bölge Müdürlüğüne gitmiştik. 
Toplantı salonda devam ediyordu. O arada te-
lefona cevap vermek üzere alt katta bulunan 
sensorlu cam kapıdan hızla geçmeye çalışıyor-
dum ki kapı açılmadı. Kafamı müthiş bir gü-
rültüyle cam kapıya çarpmıştım. Mehmet Ali 
gülmekle meşgulken güvenlik görevlileri hızla 
gelip bir şey olup olmadığını sordu. Meğerse 
çarpma gürültüsü toplantı salonuna yansımış, 
‘aşağıda bir şey patladı herhalde’ endişesiyle 
müdürler ayağa fırlamıştı...
Yazı İşleri Müdürlüğü yaptığım dönem olan 
2011 yılında Dışişleri Bakanlığının programı 
kapsamında iç savaşın yaşandığı Libya’ya da-
vetliydik. Konya’dan Sun TV’nin sahibi mer-
hum Esat Duysak abi ile katılmıştık. Önce 
karayolu ile Ankara, sonra hava yolu ile Kahi-
re ve Bingazi… Bingazi’de gün boyu devam 
eden toplantılar… İki gün boyunca uykusuz 
kalmış, Ankara’dan uyuya uyuya dönmüştük 
Konya’ya. Esat ağabey baktım araç kullanır-
ken uyukluyor, “Abi kenara çek istersen” di-
yordum. Sabah erkenden yola çıkmış, öğleden 
sonra varabilmiştik Konya’ya… Bu vesile ile 
Esat ağabeyi rahmetle anıyorum… 
RONDALLI VE YAZICIOĞLU SÖYLEŞİLERİ
Çoğu zaman izin günlerimi de gazetecilik ça-
lışmalarım için kullanıyordum. Yıllık izin için 
gittiğim Ankara’da siyasetçiler, bürokratlar ve 
sivil toplum kuruluşları yöneticileri ile söyleşi-
leri gelenekselleştirmiştim. Bu özel içerik üret-
me çabalarının güzel neticeler verdiğini geriye 
dönüp ifade edebilirim. Örneğin ünlü İtalyan 
Yönetmen Alberto Rondalli, Nevşehir Musta-
fapaşa Beldesi’nde ‘Derviş’ filmini çekiyordu. 
Ünlü yazar Mehmet Selimoviç’in ‘Derviş ve 
Ölüm’ isimli harika romanının uyarlanan bir 
filmdi… Kostüm danışmanlığını yapan dos-
tum Üzeyir Özyurt’un davetiyle bir Cumartesi 
yola çıktık, Alberto Rondalli ile muhteşem bir 
söyleşi yaptık. 
Yine bir hafta sonu merhum Vali Recep Yazı-
cıoğlu ile kitabının imza günü için geldiği Kon-
ya’da akşama kadar süren bir söyleşi yapmış-
tım. Merhum Yazıcıoğlu, harika bir insandı, 
bütün soruları içtenlikle, net bir şekilde cevap-
lamıştı. Söyleşinin sonunda da “Ahret soru-
ları gibi bu sorular için teşekkür ediyorum!” 
demişti. Bu söyleşiler, Sözün Ardı-İz Bırakan 
Söyleşilerin, önemli bölümlerini oluşturacak-

tı… 
Neticede gazetecilik mesleğinin gerektirdiği 
kamusal sorumluluk çerçevesinde, zaman 
haber değeri olan şeyleri hiçbir zaman gör-
mezden gelmedim. Çoğu zaman kendime 
fazladan iş çıkarttım! Şimdi Konya Yenigün 
Gazetesi’nin İmtiyaz Sahibi olan, her zaman 
şükranla andığım meslekteki ustam Mustafa 
Arslan da zaten yeterince iş çıkartıyordu! Ak-
şamları gazetede herkes gittikten sonra söyle-
şilerin ses kaydını çözer veya (2003 yılından 
itibaren) yazı işleri müdürü olduğum dönem-
de sayfanın son halini mutlaka kontrol eder, 
son dakika gelişmesi varsa gazete sayfaların-
da ona göre değişiklik yapardım. İyi ki böyle 
yapmışım; o dönemdeki çabalarım bir kalem 
erbabı, bir yazar ve bürokrat olarak beni bu-
günlere taşıdı…
Mesleki geçmişime baktığımda en çok mut-
luluk duyduğum hususlardan birisi; çok sa-
yıda genç ve başarılı gazeteci kardeşimin 
mesleğe kazandırılmasına vesile olmamdır. 
İletişim Fakültesinde başlayan yolculukla-
rında şimdi kimi kamu kurumlarında, kimi 
medya kuruluşlarında başarıyla hizmet edi-
yor. 
Geçmişteki bütün çalışma arkadaşlarımı 
sevgiyle anıyorum. Hayatımızdaki her insa-
nın bize kattıklarının olduğunu unutmamak 
gerekiyor. Dostluklarımız halen devam edi-
yor. Cenab-ı Allah’a insanlara kalemimle, iyi 
yolda hizmet etmeyi nasip ettiği için şükre-
diyorum… 
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BAŞVURULARIN
271 32 43 - 44 NOLU

TELEFONA YAPILMASI 
GEREKMEKTEDİR

ARANIYOR

UN FABRİKAMIZDA
ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

VASIFSIZ ELEMANLAR
YÜKLEME ELEMANLARI
TEMIZLIKÇI ELAMANI

NANO YAPISAL ÇELİK & İNŞAAT 

BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

ÇALIŞMA ARKADAŞLARI 
ARIYORUZ!

*ÇELİK KONSTRÜKSİYON 

İMALATÇISI(ÇATIMCI)

*KAYNAKÇI (MIG-MAG)

*ŞERİT TESTERE ELEMANI

ALINACAKTIR.

İŞYERİMİZ ÇUMRA ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİNDEDİR.

DETAYLI BİLGİ İÇİN İLETİŞİM
0535 256 08 84

GÜVENİLİR VE DOĞRU 
HABERİN ADRESİ
www.konyayenigun.com

ELEMAN İLANI ÇÖZÜM 
MERKEZİ 444 51 58

Personel sıkıntınıza çözüm üretiyor, ihtiyacınız olan 
eleman talebinizi gerekli tüm bölgelere ulaştırıyoruz.
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Arda Güler’in gözü 11’de

Beşiktaş Jean Onana’yı gönderdi

Real Madrid'in Atletico Madrid 
ile oynayacağı Süper Kupa maçının 
kadrosu belli oldu. Resmi inter-
net sitesinden yapılan açıklamada 
Arda Güler de maç kadrosunda yer 
aldı. 10 Ocak Çarşamba günü Al-
Awwal Stadyumu'nda TSİ 22.00'de 
oynanacak müsakada eflatun-be-

yazlılar yarı finalde Atletico Madrid 
ile karşılaşacak. Diğer yarı finalde 
Barcelona ve Osasuna kozlarını 
paylaşacak. Kupanın finali ise pa-
zar günü yapılacak. Hazırlıklarını 
tamamlayarak Riyad'a hareket 
eden Madrid ekibinin kadrosunda 
şu isimler bulunuyor:"Lunin, Kepa, 

Fran, Carvajal, Nacho, Fran Garcia, 
Rüdiger, Mendy, Carrillo, Tobias, 
Bellingham, Toni Kross, Luka Mod-
ric, Camavinga, Valverde, Tchoua-
meni, Ceballos, Arda Güler, Mario 
Martin, Nico Paz, Vinicius Junior, 
Rodrygo, Joselu ve Brahim Diaz."  
n SPOR SERVİSİ

Beşiktaş, Jean Onana'nın 
Fransa ekibi Marsilya'ya kiralık 
olarak transferini Kamuyu Aydın-
latma Platformu'na (KAP) bildirdi. 
Beşiktaş, sezon başında Fransız 
ekibi Lens'ten kadrosuna kattığı 
Jean Onana'yı Marsilya'ya kiraladı. 
Transferin detayı ile ilgili siyah-be-

yazlıların Kamuyu Aydınlatma Plat-
formu'na (KAP) yaptığı açıklamada 
şu ifadelere yer verildi: "Kulübümüz, 
profesyonel futbolcumuz Jean Emile 
Junior Onana Onana'nın 2023-2024 
sezonu sonuna kadar geçici transferi 
hususunda Olympique De Marseille 
kulübüyle ve oyuncuyla anlaşmaya 

varmıştır. Yapılan anlaşmaya göre 
Olympique De Marseille kulübü-
nün 4.500.000 Avro tutarında satın 
alma opsiyonu bulunmaktadır. Ay-
rıca oyuncunun 2023/2024 sezonu 
sonuna kadar ücreti Olympique De 
Marseille kulübü tarafından karşıla-
nacaktır."  n SPOR SERVİSİ
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Milli futbolcu Arda Güler, Real Madrid'in İspanya Süper Kupa'da Atletico Madrid ile oyna-
nacak müsabakanın kadrosunda yer aldı. Güler’in maça ilk 11’de başlaması bekleniyor
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aktassonic42@gmail.com
SAMET AKTAŞ

Konya’nın efsane 
futbol adamları
2- Cakay Mustafa

Hem centilmen hem golcüydü
Konya’nın köklü futbol tarihine iz bırakmış isimlerin başında Mustafa Burubatur, geliyor. Giydiği her takımların 

formasını hakkıyla terleten Burubatur, önemli goller atmış ve centilmen yapısıyla hafızalarda yer edinmiştir
Futbol tarihine damga vurmuş 

isimlerin başında yine Cakay la-
kaplı Mustafa Burubatur, geliyor. 
Burubatur, bir anısında ise şöyle 
bahsediyor, “Bugün sahalar, çim 
sahalar, para bol ve her türü imkân 
var ama futbolcular paralarını ala-
mayınca oynamıyor. Nerede futbol 
aşkı?” diye düşüncelerini dile ge-
tirmiştir. Yenigün Gazetesi olarak, 
Konya’da futbol tarihine iz bırakmış 
isimleri siz değerli okuyucularımız 
ile beraber paylaşmaya devam 
ediyoruz. Cakay lakapalı Mustafa 
Burubatur, iz bırakmış isimlerin 
başında geliyor. Burubatur, futbol 
hayatı boyunca Stadspor, Konya 
Şekerspor, Ankara Gençlerbirliği, 
Konya Gençlerbirliği, Mersin Do-
ğanspor, gibi takımların formasını 
giymiştir. Burubatur, futbol haya-
tında attığı enfes gollerle tanınan 
isimlerin başında gelmiştir. 

ÇOCUKKEN FUTBOLA MERAK 
SARMIŞTI

Burubatur, dünyaya 1934 yılın-
da gelmiştir. İhsaniye İlkokulu’nun 
son sınıfında henüz öğrenciyken, 
Garipler ve Tarla Mahallesi’nde 
maçlar yapardı. Eski İdmanyur-
du sahasında antrenmanları ve 
maçları heyecanla izlerdi. Futbol 
tutkusu ile böyle başlamıştı. 15 
yaşında iken Stat sporun antren-
manına gittiğinde idmana çıkmak 
istediğini belirtmişti. O zaman bir-
kaç tur koşup, çift kale maç oyna-
maya başlardı. Daha sonra ismini 
Stad Spor’a ismini kaydettirmeyi 

başarmıştı. Stad Spor’da Recep 
Özmeral, Sefa, Muammer, Ahmet, 
Ali, Muhsin gibi kendisinden yaşça 
büyük futbolcular vardı. 

İLK DEFA 1949 
YILINDA OYNADI

Cakay lakaplı Mustafa Barubur, 
ilk resmi maçını ise 1949 yılında 
İdmanyurdu’na karşı oynadı. İd-
manyurdu’nun kadrosunun güçlü 
olması nedeni ve Arif Hoca, Terzi 
Orhan, Mersinli Arap Şahin, Şaban 
Kırımlı, isimlerin olması nedeniyle 
ilk maçında umduğunu bulama-
mış ve tam sahadan 5-2’lik skorla 
yenilgi ile ayrılmıştı. Mustafa Buru-
batur’un elbette pes etmeye niyeti 
yoktu. Gün geçtikte Stad Spor’un 
en vazgeçilmez isimleri arasında 
yer aldı ve sürekli forma giyemeye 
başladı. 

1958 YILINDA 
TRANSFER OLDU

Futbola başladığı Stad Spor’dan 
sonra ise 1958 yılında Konya 
İdmanyurdu’na transfer oldu. 
1958-1959 yılında Konya İdman-
yurdu’nda forma giydi. Burada da 
başarılı bir sezon geçiren Mustafa 
Burubatur, 1959-1960 sezonunda 
ise futbola başladığı Stad Spor’a 
geri döndü. Havada çarpışması 
nedeniyle talihsiz bir sakatlık geçi-
ren Mustafa Burubatur, 6 ay futbol 
oynayamadı. Stad Spor’da uzun 
seneler yöneticilik yapan Mustafa 
Burubatur, Tes-İş Sendikası’nda da 
çalışmıştır. Forvet mevkiinde top 
koşturan Burubatur, sürekli istik-

rarlı bir görüntü çizmiştir. İlk golü-
nü ise Stad Spor’da oynarken 5-1 
yendikleri Selçukspor’a atmıştır. 

NEREDE KALDI
 FUTBOLCULUK?

 Burubatur, bir anısından ise 
şöyle bahsediyor; Biz antrenör bil-
medik. Kendi yeteneğimizle oyna-
yamaya çalışırdık. Stad Spor’a gece 
gizlice girer çim sahada idman ya-
pardık. Toprak saha yerine, çim 
sahada idman yapınca dünyalar 
bizim olurdu. Forma, şort ve tozlu-
ğumuzu evimizde yıkatırdık. Maç-
lara bir bardak çay ile 1 tane simit 
ile çıkardık. Ama topu öttürürdük. 
Bugün sahalar, çim sahalar, para 
bol ve her türü imkan var. Ama fut-
bolcular paralarını almayınca oyna-
mıyorlar. Bu ne biçim futbolculuk? 
Nerede kaldı forma aşkı? Anlamak 
çok güç… “diye bahsediyor 

HEP CENTİLMEN OLDU
Mustafa Burubatur, futbolculuk 

hayatında hep centilmen biri olarak 
dikkat çekmiştir. 

Forma giydiği her takımda as 
futbolcu olan ve attığı gollerle ta-
kımı sırtlayan Mustafa Burubatur, 
tarihe derin iz bırakmayı başaran 
isimlerin başında gelmiştir. Cakay 
lakaplı Burubatur, hem golcü hem 
de centilmen olarak hafızalarda yer 
edinmiştir. 

Not: Verdiği değerli bilgiler-
den dolayı emektar ve duayen 
gazeteci Nail Bülbül’e teşekkür 
ederiz
n SAMET AKTAŞ Mustafa Burubatur, hep centilmen biri olmuştur. 

Mustafa Burubatur’un kardeşleri Mehmet solda, Ahmet sağda
 İdmanyurdu ve Yolspor’da uzun yıllar top koşturmuştur. 

1962 yılında Stadspor’a geri dönen Mustafa Burubatur’unda yer aldığı bir kare1952 yılına ait Stad spora ait bir kare
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Yavru Kartallar, Antalya’da kampa giriyor 
Devre arası hazırlıklarını sürdü-

ren yavru kartal 1922 Konyaspor, 
çalışmalarını Antalya’da yapacağı 
kampla devam ettirecek. TFF 3. 
Lig’de mücadele eden 1922 Kon-
yaspor, devre arası hazırlıklarının 

ilk etabını Konya’da tamamladı. 
İkinci etap için dün Antalya’ya gi-
den yeşil-beyazlılar, kamp boyunca 
hazırlık maçları oynayarak ikinci 
devreye daha hazır olacak. Teknik 
Direktör Mehmet Yıldırım, yöne-

timinde Antalya’da iyi bir hazırlık 
dönemi geçirmek isteyen yeşil be-
yazlılar, özellikle taktik, kondisyon 
açısından daha hazır bir görüntü 
çizmek istiyor.  Yeşil beyazlılar 
daha önce tam 8 oyuncu ile yollarını 

ayırmıştı. 
İLK YARI TAT VERMEMİŞTİ

TFF 3. Lig 3. Grupta mücadele 
eden 1922 Konyaspor, özellikle ilk 
yarıda beklentilerin çok çok altında 
kalmıştı. 1922 Konyaspor çıktığı 14 

maçta sadece 1 galibiyet elde et-
mişti. Rakipleri ile 3 kez berabere 
kalan 1922 Konyaspor, sahadan ise 
tam 10 defa mağlubiyetle ayrılan 
taraf olmuştu. 4 gol atabilen yeşil 
beyazlılar, kalesinde ise tam 18 

gole engel olamamıştı. 1922 Kon-
yaspor’un -14 averajı bulunuyor.  
Yeşil beyazlılar topladığı 6 puanla 
15 takım arasından 13’üncü sırada 
yer alıyor. 
n SPOR SERVİSİ

Kartal, Kanarya avında!
Anadolu Kartalı TÜMOSAN Konyaspor, Süper Lig’in erteleme maçında deplasmanda Fenerbahçe ile karşı kar-

şıya gelecek. Yeşil beyazlılar, Hakan Keleş, yönetiminde Fenerbahçe’den puan alabilmenin hesaplarını yapıyor
Konyaspor Süper Lig’in 16’ıncı 

hafta erteleme maçında deplasmanda 
ligde şampiyonluk mücadelesi veren 
Fenerbahçe ile karşı karşıya gelecek. 
Mücadele ise saat 20:00’da başla-
yacak. Süper Lig’de her iki takım ise 
daha önce tam 44 defa karşı karşıya 
geldi. Bu mücadele ile Fenerbahçe ve 
Konyaspor ligde 45’inci kez kozlarını 
paylaşmış olacak. Lig tarihinde iyi bir 
başlangıç yapan Fenerbahçe, Gala-
tasaray ile şampiyonluk mücadelesi 
verirken, Konyaspor ise ateş hattından 
uzaklaşmak ve derin bir nefes almak 
istiyor. 

KONYASPOR PUAN PEŞİNDE
Zor maç öncesi Fenerbahçe, 18 

maçta 15 galibiyet, 2 beraberlik ve 1 
mağlubiyetle topladığı 47 puanla lider-
lik koltuğunda oturuyor. Yeşil-beyazlı-
lar ise 18 maçta 4 galibiyet, 6 beraber-
lik ve 8 mağlubiyet sonucu elde ettiği 
18 puanla 16. sırada yer alıyor. Yeşil 
beyazlılar deplasmanda Galatasaray’a 
karşı iyi mücadele etmiş, fakat buldu-
ğu pozisyonları değerlendirememişti. 
Konyaspor, deplasmanda Fenerbah-
çe’den puan koparmak ve hanesine 
yazdırmak amacında olacak. 

45. RANDEVU OLACAK
Fenerbahçe ile Konyaspor, Süper 

Lig tarihinde bugüne kadar 44 kez 
karşı karşıya geldi. Söz konusu mü-
sabakalarda sarı-lacivertliler 33 defa 
sahadan galip ayrılırken, yeşil-beyazlı-
lar ise 8 kez kazandı. 3 karşılaşma ise 
berabere sona erdi. Rekabette Fener-
bahçe, rakip filelere 112 gol atarken, 
Konyaspor 48 golle karşılık verdi. Geç-
tiğimiz sezon ligde oynanan mücade-
lelerde ev sahibi ekipler sahadan galip 
ayrılırken, Konyaspor 1-0, Fenerbahçe 
de 4-0’lık skorla kazandı.

FENERBAHÇE İÇ SAHADA ÜSTÜN 
OYNUYOR

Fenerbahçe, ligde bu sezon evinde 
9 maça çıktı. Sarı-lacivertliler, 7 mü-
sabakada galibiyet alırken, 1 beraber-
lik ve 1 de yenilgi yaşadı. Kanarya, iç 
sahada 7 maçta 26 defa ağları sarstı. 
Fenerbahçe, Avrupa Konferans Ligi’n-
de sahasındaki 6 maçta ise 6 galibiyet 
elde etti.

FENER GOL YOLLARINDA ETKİLİ
Süper Lig’de ilk 18 hafta itibarıyla 

en yüksek puan aldığı sezonlardan bi-
rini yaşayan Fenerbahçe, geride kalan 
18 haftanın 16’sında gol sevinci yaşa-
dı. Takımın hücum yönü istatistiklere 
de yansırken, sarı-lacivertliler rakip fi-
lelere 49 kez havalandırdı. Edin Dzeko, 
kaydettiği 13 golle takımını sırtlarken, 
aynı zamanda Süper Lig’in gol krallığı 
listesinde de zirvede yer alıyor.

DJİKU VE OSAYİ, AFRİKA 
KUPASI’NDA

Fenerbahçe’nin başarılı defans 
oyuncuları Alexander Djiku ve Bright 
Osayi-Samuel, Afrika Uluslar Kupası 
nedeniyle ülkelerinin kadrolarında bu-
lunuyor Sarı-lacivertliler, 13 Ocak'ta 
başlayacak Afrika Uluslar Kupası 
sebebiyle bu iki önemli isimden fay-
dalanamayacak. Sakatlıklarını atlatan 
Rodrigo Becao ve Miha Zajc ise birey-
sel antrenmanlarını sürdürürken, maç 
kadrosunda yer almamaları bekleni-
yor.

FRED VE İRFAN CAN, CEZASINI 
TAMAMLADI

Kayserispor müsabakasında 
gördüğü kırmızı kartla son 2 lig ma-
çında takımını yalnız bırakan Fred, 
Konyaspor karşılaşmasıyla birlikte for-
masına kavuşacak. İstanbulspor mü-
cadelesinde sarı kart cezalısı olan İrfan 

Can Kahveci de cezasını tamamladı. İki 
isim de teknik heyetin görev vermesi 
halinde sahada yer alacak.

KONYASPOR’DA SON DURUM
İstanbul’da kamp kuran temsil-

cimiz Konyaspor ise Hakan Keleş, 
yönetiminde hazırlıklarını tamamla-
yarak maç saatini beklemeye geçti.  
Konyaspor, kulüp menfaatlerine aykırı 
hareket etmeleri gerekçeleri nedeniyle 
kadro dışı bırakılan Sokol ve Bernar-
doni’nin yine aynı şekilde takıma dahil 
edilmesi şimdilik beklenmiyor. 

KALE DENİZ ERTAŞ’IN OLACAK
Konyaspor’da Bernardoni’nin 

yokluğunu aratmayan ve Galatasaray, 
maçında üstün bir performans sergi-
leyen Deniz Ertaş yine kalede olacak. 
Konyaspor’un Türk Futbolu’na arma-
ğan ettiği Deniz Ertaş, Galatasaray, 
maçında tam 7 kurtarış yapmış ve 
gecenin yıldızı olmayı başarmıştı. Bun-
dan sonraki süreçte ise Konyaspor 
kalesini yine Deniz Ertaş’ın koruması 
bekleniyor. 

DÜDÜK KADİR SAĞLAM’DA 
OLACAK

Fenerbahçe ile Konyaspor ara-
sında oynanacak maçta hakem Kadir 
Sağlam düdük çalacak. Sağlam’ın yar-
dımcılıklarını Furkan Ürün ve Anıl Usta 
yapacak. Müsabakanın dördüncü ha-
kemi ise Emre Kargın olacak.

TARAFTARLAR YALNIZ 
BIRAKMAYACAK

Daha önce deplasmanda Galata-
saray maçında takımı yalnız bırakma-
yan cefakar Konyaspor, taraftarı yine 
aynı şekilde Fenerbahçe karşısında 
takımlarını yalnız bırakmayacak. Kadı-
köy’de az da olsa Konyasporlu taraf-
tarlar tribünlerdeki yerini alacak. 
n SAMET AKTAŞ

Konyaspor, deplasmanda Fenerbahçe’yi mağlup edip ateş hattından uzaklaşmak istiyor.
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Mert Ali ‘Kartal’ oldu
Konyaspor Basketbol, kadrosunu güçlendirmek için çalışmalarına devam ederken 
önemli bir transfere imza attı. Yeşil Beyazlılar, Mert Ali Sert ile sözleşme imzaladı

Konyaspor Mert Ali Sertten 
maksimum yararlanmayı hedefli-
yor. Konyaspor Basketbol’dan ya-
pılan açıklamada ise şu ifadelere 
yer verildi, “Hoş Geldin Mert Ali 
Sert! Konyaspor Basketbol Takımı-

mız, Reeder Samsunspor'da forma 
giyen, 1996 doğumlu başarılı pivot 
oyuncusu Mert Ali Sert ile sözleş-
me imzaladı. Kulüp binamızda ger-
çekleşen imza törenine Basketbol 
Şube Başkanımız Yunus Derebağ 

katıldı” denildi
ÇALIŞMALAR SÜRÜYOR

Bu sezon Başantrenör Emrah 
Benli, yönetiminde genel manada 
başarılı bir grafik çizen yeşil be-
yazlılar Türkiye Sigorta Türkiye 

Basketbol Ligi’nden Süper Lig’e 
çıkmayı hedefliyor. Yeşil beyazlı-
lar, başka mevkiler içinde gerekli 
transferler çalışmalarına hız kes-
meden devam ediyor. 
n SPOR SERVİSİ

Konya Güreş Takımı şampiyon oldu
Konya Güreş Takımı okul spor-

larında şampiyon oldu. Genç gü-
reşçiler böylece başarılarına bir 
yenisini daha eklemiş oldu. 2023-
2024 Eğitim Öğretim yılı faaliyet 
programında yer alan 5-7 Ocak 

2024 tarihleri arasında Tokat’ta 
düzenlenen A Genç Grekoromen 
Güreş Türkiye Şampiyonası’nda 
sporcularımız 10 sıklette 3 altın, 1 
gümüş ve 1 bronz madalya kaza-
narak takım klasmanında Türkiye 

Şampiyonu oldu.
DERECEYE GİRENLER İSE ŞU 

ŞEKİLDE
Derece elde eden sporcular 

ise şu şekilde oluştu; 55 kg’da 
Enes Sarıbacak altın madalya,  

65 kg’da Ömer Hamza Sezer altın 
madalya, 92 kg’da Ahmet Furkan 
Öztürk altın madalya, 55 kg’da 
Abdülhakim Çakmak gümüş ma-
dalya, 71 kg’da Kadir Güzel bronz 
madalya elde etti. n SPOR SERVİSİ

Dumlupınar sahasında okullar yarıştı
2023-2024 Eğitim ve Öğretim 

yılı Okul Spor faaliyet programın-
da yer alan Futbol Yıldız Kızlar-Er-
kekler İl Birinciliği müsabakaları 
sona erdi. Dumlupınar Futbol 
Sahası’nda düzenlenen müsaba-
kalar sonucunda dereceye giren 
takımlara kupa ve madalya töreni 
düzenlendi. Dereceye giren okul 
takımları şu şekilde oluştu;Kızlar: 

1.Yavuz Sultan Selim Ortaokulu, 
2.Karaaslan Atatürk İmam Hatip 
Ortaokulu, 3.Nene Hatun İmam 
Hatip Ortaokulu, 4.Büyükbayram 
Ortaokulu. Erkekler; 1. Borsa İs-
tanbul Ortaokulu, 2. Prof. Dr. Fuat 
Sezgin Ortaokulu, 3. Cumhuriyet 
Ahmet Haşhaş Ortaokulu, 4.Çum-
ra Merkez Atatürk Ortaokulu. 
n SPOR SERVİSİ

Beyşehirli sporcular
 9 madalya aldı

Konya'da düzenlenen okul sporları tekvando il seçme müsa-
bakalarına katılan Beyşehir'de eğitim gören liseli tekvandocu-
lar elde ettikleri başarıyla ilçenin gururu oldu. Konya Gençlik 
ve Spor İl Müdürlüğü tarafından düzenlenen Okul Sporları Genç 
Erkek-Kız Tekvando İl Birinciliği müsabakaları sona erdi. Seç-
melere katılan Beyşehirli sporculardan 3'ü altın, 3'ü gümüş, 3'ü 
de bronz madalya kazandı. Beyşehir Anadolu Lisesi’nden Emine 
Nura Uyar, Vali Kemal Katıtaş Lisesi’nden İrem Atsız, Özel Tuğra 
Koleji Fen Lisesi’nden Ecem Meyra Erduran birinci, Ali Akkanat 
Anadolu Lisesi’nden İrem Yılmaz, Cahit Zarifoğlu Lisesi’nden 
Nida Savaşçı ve Şehit Nazımbey Mesleki Teknik Anadolu Lise-
sinden Hatice Sude Derebağ ikinci, Şehit Nazımbey Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesinden Marziye Nur Çelik, Cahit Zarifoğlu 
Anadolu Lisesinden Belinay Daban ve Kubadabad Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesinden Hatice Atsız ise üçüncülük derecesi 
elde etti.

SPORCULAR TEBRİK EDİLDİ
Sakin Tekvando Spor Kulübü antrenörü Nafiz Çakır, il seç-

melerinde dereceye giren tüm sporcuları başarılarından ötürü 
tebrik etti. Bu sonuçlarla Emine Nur Uyar, Ecem Meyra Erduran, 
İrem Atsız, İrem Yılmaz, Hatice Suda Derebağ, Nida Savaşçı ile 
Marziye Nur Çelik’in Türkiye yarı finallerinde Konya’yı temsil 
etme hakkını kazandığını belirten Çakır, "Toplamda 9 madalya 
elde eden sporcularımız Sakin tekvando Spor Kulübü olarak ta-
kım halinde Konya şampiyonluğunu da bizlere kazandırmış oldu. 
Konya takımına en çok sporcu gönderen kulüp olmakla beraber 
Beyşehir olarak da Konya takımına en çok sporcu gönderen ilçe 
olunmuştur." dedi.
 n AA


